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IZDELUJEMO TUDI ENOLISTNE KOLEDARJE 
ZA PEKARNE, GASILCE, DOMAČE OBRTNIKE 
In DRUGE...že od 0,50 € +DDV
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GRAFIKA GRACER
3000 Celje, Lava 7b, Slovenija, 

tel.: ++386(0)3 54-52-666 
fax: ++386(0)3 54-73-166 

grafikagracer@siol.net 
www.grafika-gracer.si
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Stenski koledar že od 1,75 € +DDV Podložni koledar že od 1,75 € +DDV Rokovniki B5 in A4 
že od 4,20 € +DDV
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Darilne vrečke po naročilu 
že od 2,00 € +DDV
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Setveni koledar "GOBE" že od 1,00 € +DDV

ZA VSO OSTALO 
PONUDBO 

PIŠITE NA E-MAIL: 
m.gracer@siol.net

VAŠ OSEBNI 13 LISTNI KOLEDAR 
NA PODLOŽNIM KARTONOMNamizni tedenski koledar .... ... „

že od 2,10 € +DDV NAJUG°DN JE'PREPRIČAJTE SE: m.gracer@siol.net



Ignis
od 9.990 EUR1

Nov model SX4 - diesel

Avtohiša Kržišnik Zagorje
Selo 65, 1410 Zagorje ob Savi, tel.: 03 56 64 729, 03 56 64 730, fax: 03 56 68 359

www. avto hiša- krzi s n i k. si
Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil Mazda in Suzuki, prodaja rabljenih vozil, avtokleparstvo, avtoličarstvo, mešanje barv, rent-a-car, najem avtodoma 

Pneumatic center, optika, pregled klimatskih naprav, popravilo vozil poškodovanih od toče, 
popravilo ter testiranje zavor, pregled izpušnih plinov

j

mazoa

Ob nakupu Mazde v 
Avtohisi Kržišnik Vam podarimo 
povečano varnost in udobje v 

vrednosti do JM## S#B*
Možnost zelo ugodnih financiranj do 96 mesecev, 

možnost pol takoj/pol čez dve leti!
Super Mazda Super Ugodno - Mazda 2 za 2 evra/dan, 

Mazda 3 za 3 evre/dan, Mazda 5 za 5 evrov/dan,
Mazda 6 za 6 evrov/dan.

* odvisno od izbranega modela
Mazda je številka 1

Uradna poraba goriva 6,0 do 10,3 l/100km,uradna emisija C02 167 do 246 g/km. po kakovosti.
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Morate prebrati:

Radeče praznujejo

Zelo uspešna zasavska 
regija

»V Hrastniku bomo spet 
plavali!«

Vesela ulica v Trbovljah

Intervju : Najlepši cvet

Karate: 11 medalj na 
Slovenia Open

List: Ko pesem spregovori

Razmišljanja: Pritisk

m
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Zasavc-a izdaja Grafika Gracer d.o.o.,
Lava 7b, 3000 Celje, tel. 03 54 52 666, fax 03 54 73 166.
Glavna odgovorna urednica: Marta Hrušovar.
Uredniški odbor: Stanislava Radunovič, Peter Motnikar, Fanči Moljk, Anton Šutar 
in Boštjan Grošelj.
Redakcija se zaključuje ob ponedeljkih ob 12.00 uri.
Prodaja, trženje in tisk: Grafika Gracer, Celje.
Tiskano en dan pred izidom v nakladi 2000 izvodov.
Naslov uredništva: Zasavc, Cesta zmage 3,1410 Zagorje ob Savi.
Telefon: 03 56 64 250, Faks: 03 56 64 494
GSM: 031 880 158, komerciala: 031 822 533, 040 267 411.
E-mail urednica: hruski@siol.net, E-mail: zasavc@email.si,http://zasavc.gajba.net 
Zasavc je štirinajstdnevnik, izhaja ob četrtkih.
Letna naročnina je 28,17 EUR (6.750,00 $m, polletna 13,52 EUR (3.2«,00 sip.
Naročnina za tujino je 81 EUR ali druga valuta v protivrednosti.
V ceno je vračunan 8,5 % DDV.
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo.
Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.
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Vrnila sem se 

v naše prelepo Zasavje in 

prisežem, da sem z morskih obal 

prinesla sonce, ki se je odločilo, da bo 

toplo grelo ta košček planeta prav takrat, ko 

mene ne bo tam. No, pozno poletni dopust, ki mi ga 

je, hm, malce, malce zavidala, mnogo, mnogo pa iz srca 

privoščila, verjamem, Stanislava, se je iztekel. Po knapovsko 1 

sem morala pljuniti v roke, da sem zalaufala možgančke. Ne

kaj uskočili so se v štirinajstih dneh...

1 Žal, danes, ko pišem tole modrovanje, narava kaže zobe v vsej ,

1 mokroti svojega prostranstva.Tole ni več ulivanje iz škafa, pač pa iz)

/ velikega nebesnega morja in voda grozi vsem in vsakomur in če mene j 

/ vprašate, je hujša kot ogenj. Ni ovir zanjo! Ja, pa saj to vsi ZasavčaniJ 
? dobro vemo, mar ne? A,zakaj modrujem o tem? Zato, da se ponovno z/ 

/vso spoštljivostjo poklonim modrosti naših iz-voljenih.Zagotovo imajo/ 

/zvezo s tistimi zgoraj. Saj! Ta teden so se v Zasavju krepko približali/ 

/njihovim sferam.Tako, po metrih. Le božja previdnost jim je lahko na- 

/mignila, naj se sestanejo na najvišjem zasavskem vrhu, ker bo v dolini vse/ 

(zalito z vodo. Dva dneva so »vedrili« tam zgoraj, medtem ko smo mi/ 

(spodaj gazili - ne sneg, ampak vodo, ki je v reko spremenila vse ceste/ 

(zasavske in verjeli ali ne, pri svojih ambrahamovskih letih sem kora-/ 

(kala v njej vse do kolen in to tako pogumno, kot sem obrnila hrbet/ 

(morskim valovom, ker so bili, brrr, premrzli za moje nožice.Tokrat/ 

(za mnoge od nas ni bilo vprašanje »stopiti ali ne stopiti« - nekako/ 

(sem morala priti domov.Ja, prav mi je, zakaj se pa nisem odzvala) 

(vabilu na višje področje. No, res pa je, da slej ko prej, so bili/ 

(danes vsi dodobra namočeni, tudi tisti tam zgoraj.

'(Počasi me ob grmenju in š klopotanju težkih kapelj ter J 
)bo bučanju Trboveljščice tudi mineva volja do raz-/

Imišljanja o onih zgoraj in onih spodaj - skrbi me!(

(Vedno me je bilo groza deroče umazane/

/vode... Preplašena

urednica Marta /

miemm se smeno
4. 2007

Naslovnica: 
Barbara Kosec iz Trbovetj 

Slika:MoniK

20. kimavec 2007
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Spoštovani!
Res žalostno, da ni bilo niti ene objavljene slikce »Najlepši 
pes Zasavja«.
Po intervjuju sodeč, se sploh ni vedelo, kdo je??
1. mesto Novofundlandka - Sona (Hrastnik)
2. mesto Irski mehkodlaki pšenični terier - Zoja (Radeče)

Lep pozdrav od hrastniških pasje ljubcev

Irena in ostali

Zares upravičena kritika, ki je pozitivna, ker je konstruktivna, ker 
>mo dobili imena in slikco najlepših hovhovov v Zasavju na tokrat
nem CAC2007...
..ampak, ja, veste, moj je še vedno najlepši...

Urednica Marta

Najraje objavljamo pohvale:

Tudi to se zgodi
Poletje je čas dopustov in odmora.Večina ljudi se je odpra
vila na morje, nekateri v planine.Tudi doma je lepo, če se ti 
uspe ograditi od stresnih službenih zadev.
No, vsem pač ne gre vse po načrtu in se zgodi, da pristanejo 
na prisilnem dopustu - v bolnišnici. To se je letošnje pole
tje zgodilo meni in pristal sem v trboveljski splošni bolnici. 
Že ob sprejemu sem začutil neko prijetno domačnost, ki 
je prav gotovo vplivala na to, da se je zdravje hitro vračalo. 
Izredna prijaznost negovalk, medicinskih sester in zdravni
kov me je očarala - kljub terapiji sem imel občutek, da sem 
na dopustu. Dnevi so kar prehitro minevali in zdravje se je 
spet vrnilo. Zaradi pozitivnih dosedanjih izkušenj se mi v 
primeru novih zdravstvenih težav prav gotovo ne bo po
trebno posebej odločati glede izbora bolnice. Že zdaj vem, 
da bo to Splošna bolnica Trbovlje - hiša prijaznih, delovnih 
in uspešnih ljudi.
Se enkrat se celotnemu osebju Splošne bolnice Trbovlje 
iskreno zahvaljujem za prijazno in strokovno pomoč z željo, 
da vztrajajo na začrtani poti.

Milan Izlakar, župan Občine Šmartno pri Litiji

Že Z. festival za 
tretje življenjske 

obdobje!
Ob mednarodnem dnevu starejših, I. in 1. oktobra, 
ter v duhu mednarodnega leta enakih možnosti za 
vse in boja proti diskriminaciji se bo v Cankarje
vem domu I. 10.1007 ob 10. uri s slavnostnim 

odprtjem pričel že 7. Festival za tretje življenjsko 
obdobje.

V zadnjem času prihaja do številnih sprememb v sistemski za
konodaji, ki se neposredno ali posredno dotikajo starejših 
(npr.: na področju zdravstvenega varstva in zdravstvenega za
varovanja, socialnega varstva in še nekaterih ostalih področjih). 
Nedvomno je mnogo tem s področja izboljšanja kvalitete živ
ljenja starejših, za katere je pomembno, da se jim v naši družbi 
nameni več pozornosti. Nekatere izmed teh bodo skozi stro- 
kovno-izobraževalna predavanja in okrogle mize obravnavali 
tudi strokovnjaki na letošnjem festivalu. Prvi dan festivala bodo 
na okroglih mizah spregovorili o možnostih starejših v razvo
ju družbe, o pomenu aktivnega staranja za družbo, o razisko
valnem delu na področju staranja prebivalstva ter o podpori 
starejšim v nerazvitih delih sveta. Drugi dan festivala bodo 
potekale okrogle mize o sodelovanju starejših v družbi ter o 
medgeneracijskem sožitju v Sloveniji, obravnavali bodo tudi 
problem mobilnosti v starajoči se družbi v javnih prostorih in 
storitvah.V strokovnem delu festivala bo sodelovalo več kot 60 
strokovnjakov iz različnih področij.
Nedvomno gre za teme, ki zadevajo vse generacije in ne samo 
starejše. Z vašim vestnim spremljanjem in poročanjem o do
godkih na festivalu želimo pomembne teme narediti odmevne 
v širši javnosti. Se posebej si želimo odpraviti v naši družbi pri
sotne stereotipe o starejših.
Vstop na festival bo prost. Obiskovalci bodo prejeli brezplačen 
priročnik, saj želita organizatorja, Zveza društev upokojencev 
Slovenije in Zveza za tehnično kulturo Slovenije, čim večjemu 
številu obiskovalcev ponuditi celovite informacije, ki lahko sta
rejšim pomagajo doseči kvalitetnejše življenje.
Za sodelovanje na festivalu se je odločilo več kot 90 podjetij 
in organizacij. Predstavili bodo svojo ponudbo za zdravo, ka
kovostno in ustvarjalno življenje. Dogajanje na festivalu bo po
pestril spremljevalni in kulturni program z okoli 80 različnimi 
dogodki. Na odprtem odru bo nastopilo čez 45 kulturnih 
društev in društev upokojencev, pevskih zborov ter gledali
ških, plesnih in glasbenih skupin, tudi otroških. Prvi dan festivala 
bo največ obiskovalcev zagotovo pritegnila okrogla miza pred
sedniških kandidatov; drugi dan bodo nekatere znane osebno
sti razkrile skrivnosti svojega načina življenja v starosti.
O pomembnosti festivala priča tudi udeležba znanih imen slo
venske strokovne in politične javnosti.

Organizator

20. kimavec 2007
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Ugodno za trboveljsko občino
V prenovljeni dvorani Kulturnega doma v Radečah je potekala svečana seja občinskega sveta ob občin

skem prazniku, ki ga radeški občani praznujejo S.septembra.
Slednjega so svečano o tvorili v sredo z nastopom gledališke sku
pine gledališkega društva Radeče z igro Janezov Menart. Občinski 
praznik je združen s dnevom vrnitve izgnancev leta 1945 v kraje, 
iz katerih jih je bilo največ izgnanih. Na proslavi oz. svečani seji 
so podelili priznanja in nagrade, kot je običaj ob tej priložnosti. 
Podelili so dva srebrnika in dva zlatnika. Srebrnik sta prejeli Suzana 
Pinoza za večletno oblikovanje kostumov in scenskih dodatkov 
in Polona Pec za večletno oblikovanje scen in scenskih dodatkov. 
Zlatnik pa ob 25.letnici delovanja društva KUD RAP Mažo rete 
Radeče in Anton Jevševar za dolgoletno uspešno delo na področju 
gasilstva in na vseh področjih družbeno - političnega življenja v 
občini. Letos predloga za podelitev naziva častnega občana ni bilo.

Poleg tega pa je župan podelil tudi priznanja za najlepšo KS, hišo 
in kmetijo. Letos nagrade za najlepšo KS niso podelili, zato pa so 
podelili nagrade za najbolj urejeno hišo in okolico. Prvo mesto je 
zasedla hiša družine Rop, drugo mesto je zasedla hiša Martinšek 
Anke in Karla in tretje mesto domovanje družine Bregar. Zma
govalna kmetija je v lasti družine Kozorog iz Vrhovega, na drugo 
uvrščeni kmetiji domuje družina Kreže s Cimernega in tretja je v 
posesti družine Zahrastnik s Počakovega. Posebno priznanje za 
najlepšo okolico in hišo pa je dobila gospa Pavla Močilar - Čonda s 
Počakovega. V kulturnem programu so poleg članov kulturne sku
pine nastopili tudi pevci in pevke zbora I.GIMNAZIJE iz Celja,v 
katerem pojejo tudi dijaki in dijakinje iz Radeč in okolice.

Rudi Špan

Minister Erjavec odkril spominsko
obeležje

V soboto, 15. septembra 1007, so po skupni odločitvi Območnega združenja veteranov vojne za Sloveni
jo Laško, Policijskega veteranskega združenja Sever - odbor Laško in vodstva Občine Laško sklenili, da 

v letošnjem letu v spomin na dogodke v letih 1900 - 1991, ki so pripeljali do samostojne in neodvisne 
Slovenije, le - te primerno obeležijo in ohranijo v trajnem spominu.

Hraniteljem orožja so na eni od domačij postavili spominsko obe
ležje za njihov pogum in domovinsko držo, odkrili pa so tudi spo
minsko obeležje v parku, ki se nahaja v centru Radeč.
Program prireditev se je pričel že zjutraj ob 9. uri z nagovorom 
organizatorja Pohoda po poti spominov na leti 1990 in 1991. Nato 
je ob 13. uri sledilo odkritje spominskega obeležja na domačiji 
Breznikar na Močilnem. Popoldne je potekala v radeškem parku 
osrednja proslava ob odkritju spomenika za samostojno Slovenijo 
1991, kjer je bil slavnostni govornik minister za obrambo RS Karl 
Erjavec.
Minister Karel Erjavec je v govoru dejal tudi tole: »Pa tudi ni 
zaman, da stoji ravno kip generala Maistra pred ministrstvom za 
obrambo. Zato je tudi prav, da danes stoji tukaj spomenik, ki bo 
spominjal vse nas na to, kaj se je zgodilo pred 16. leti. Vendar ni 
zadosti, da spominja samo nas, treba je to domoljubje razvijati 
tudi pri mladih. Mladi se morajo zavedati tega, kar smo slišali v

tej prelepi pesmi Slovenec sem. Mladi se morajo tega zavedati, 
morajo se zavedati zlasti danes, ko se svet globalizira, ko smo del 
evropske družine, da ne bomo izgubili tistega našega bistva, tisto 
našo dragocenost - to pa je - da smo Slovenci. Ponosni bodimo, 
da smo Slovenci. Jaz vam čestitam ob občinskem prazniku, hkrati 
čestitam veteranom vojne za Slovenijo- Združenju Sever in vsem 
Slovenkam in Slovencem, ki so omogočili, da imamo danes svojo 
državo. Hvala vam!«
V ponedeljek popoldne pa se je v Radečah mudil dr. Ivan Žagar, mi
nister, ki je zadolžen za lokalno samoupravo in regionalno politiko. 
Po pogovoru z vodstvom občine pa je namenu predal obnovljen 
odsek ceste Hotemež - Brunška gora - Rudna vas.
Prireditve ob občinskem prazniku pa bodo potekale do sobote, 
20.10.2007, ko bo ob 19.00, v Prosvetnem domu Vrhovo -SREČA
NJE PEVSKIH ZBOROV OBČINE RADEČE z otvoritvijo gledali
škega odra.

Rudi Špan

Radeče praznujejo
Občini Trbovlje ugodeni dve vlogi na Prvem javnem razpisu za prednostno usmeritev »Regionalni razvojni programi« 
v okviru Operativnega programa krepitve regionalnih razvojnih potencialov za obdobje 1007 - 1013, razvojne pri

oritete »Razvoj regij«
V Uradnem listu Republike Slovenije št. 48/07 je bil 
dne 1.6.2007 objavljen Prvi javni razpis za prednost
no usmeritev »Regionalni razvojni programi« v okviru 
Operativnega programa krepitve regionalnih razvojnih 
potencialov za obdobje 2007 -2013, razvojne prioritete 
»Razvoj regij«.
Občini Trbovlje sta bili dve vlogi na razpis ugodeni. Za izvedbo 
rekonstrukcije ceste Kopališče -Vreskovo Obrtno industrijska

cona Neža je bilo odobreno sofinanciranje v višini 952.000,00 
EUR in sicer za leta 2007, 2008 in 2009. Sofinancirala se bo re
konstrukcija ceste v dolžini I 100 metrov.
Odobreno je bilo tudi sofinanciranje prenove mestnega jedra 
v urbanem degradiranem rudarskem območju »Trg svobode«, 
in sicer v višini 697.795,00 EUR za izdelavo investicijske in pro
jektne dokumentacije, GOI dela, nadzor in obveščanje javnosti v 
letih 2008 in 2009. MaH

77/mmjfP
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Oskrba s pitno vodo v Krajevni

skupnosti Čeče
Med poletnimi meseci je v Krajevni skupnosti Čeče prišlo do akutnega pomanjkanja pitne vode.

Trboveljski župan Bogdan Barovič je od predsednika KS Janeza 
Bergerja prejel dopis, v katerem ga v imenu vodovodnega od
bora KS Čeče in krajanov prosi, da se celoviteje loti reševanja 
oskrbe prepotrebne vode, pa ne le vode za prehrambene in 
higienske potrebe, temveč tudi vode za zagotavljanje požarne 
varnosti zaselkov.Vzpostavili naj bi nemoteno intervencijo ob 
kriznih obdobjih in strokovne službe naj bi intenzivneje pri
stopile k reševanju oz. dokončanju do-gradnje vodovodnega 
sistema Čeče.
Župan je predsedniku KS Čeče odgovoril, da je bila predhodna 
intervencija - oskrba s pitno vodo s strani Gasilskega zavoda 
z avtocisternami, organizirana in odobrena na podlagi ugoto
vitve o pomanjkanju pitne vode in uvedenih redukcij, ki so bile 
posledica dolgotrajnega sušnega obdobja. Vsi nastali stroški v 
zvezi s prevozi vode v KS Čeče so se in se bodo financirali

s strani Občine Trbovlje iz proračunske postavke - rezerve 
za naravne in druge nesreče. Poleg tega, glede na višino že 
nastalih stroškov, ki sicer bodo Gasilskemu zavodu plačani, le
ta ne more več izvajati brezplačne prevoze vode v KS Čeče. 
Gasilski zavod se financira iz proračuna Občine Trbovlje, na 
podlagi pripravljenega in sprejetega plana. Za vsako nadaljnje 
naročilo mora Gasilski zavod prejeti naročilo, oziroma mora 
biti znan plačnik.
Občina Trbovlje je pričela z aktivnostmi za zagon vrtine na 
Žrebljevem hribu, v mesecu septembru pa se predvideva po
izkusno črpanje z odvzemom vzorca vode ter biološkimi in 
kemijskimi preiskavami.V primeru, da bodo vzorci zadostovali 
merilom zdravstvene inšpekcije se bo kontinuirano izvajalo čr
panje vode, ki se bo dovajala v vodovodni sistem Čeče.

MaH

Dela na področju urejanja cest in
prometa

Župan občine Trbovlje se naslavlja na občane prošnjo za razumevanje in strpnost ob morebitnih nevšečno
stih, hi spremljajo dela na cestah, saj navsezadnje vsa dela vodijo h večji varnosti občanov, udobnejšemu

življenju v naši občini in lepšemu izgledu mesta.

Ne glede na težave pri pridobivanju ustreznih zemljišč za pred
viden gradbeni poseg - rekonstrukcijo štirikrakega križišča 
na Trgu revolucije, ki predstavlja II. fazo urejanja prometnega 
režima na tem območju, se je že izvedel javni razpis za izbor 
najugodnejšega izvajalca.
Prav tako kot v I. fazi, je bilo tudi zdaj izbrano Cestno podjetje 
Ljubljana, s podizvajalcem SGP Zasavje. Pogodba z izbranim iz
vajalcem je že podpisana, dela pa se bodo začela predvidoma 
v septembru.Vse udeležence v prometu in stanovalce na ob
močju izgradnje novega štirikrakega križišča naprošajo, da se 
držijo prometnih opozoril in pokažejo razumevanje ob po
večanem hrupu in drugih nevšečnostih. Želja občine Trbovlje 
je, da se promet v tem delu mesta v čim krajšem času uredi. 
S tem bo občanom zagotovljena ustrezna prometna varnost, 
zmanjšani pa bodo tudi nekateri negativni vplivi prometa, kot 
so hrup, prah ter izpušni plini, na okolje. Dela bodo končana 
v letu 2008, skupna vrednost investicije pa znaša 1,2 milijona 
evrov, od tega je 66 % prispevala Direkcija RS za ceste, 34 % 
pa ObčinaTrbovlje.
Z rušitvijo objekta »Spančevina«, v sredini meseca avgusta, so 
se začela pripravljalna dela za potrebe rekonstrukcije regio
nalne ceste in ureditve hodnika za pešce. Za rušitvena dela 
in nujne elektro prestavitve je v letošnjem letu investitor, Di

rekcija RS za ceste, namenil sredstva v višini 50.000 evrov. Za 
nadaljevanje del v letu 2008 in delno še v letu 2009 je v pripravi 
sofinancerski sporazum med Direkcijo RS za ceste, Občino 
Trbovlje in Ministrstvom za okolje in prostor.Takrat se bodo 
izvajala naslednja dela na območju »Spančevine«: regulacija po
toka Trboveljščica z izgradnjo novih opornih zidov in ureditve 
dna potoka z ustreznimi prečnimi pregradami, novogradnja ko
munalnih vodov, izvedba novega prekritja potoka na obstoje
čem priključku mestne ceste, rekonstrukcija regionalne ceste, 
ureditev hodnika za pešce in vertikalne ter horizontalne pro
metne signalizacije.Vrednost vseh del je 2,1 milijona evrov, od 
tega bo direkcija prispevala 60,5 %, občina 30,3 % ministrstvo 
pa 9,2 %.
Se v letošnjem letu se bo začela tudi I. faza rekonstrukcije ce
ste kopališče -Vreskovo - OIC Neža. Do aprila 2008 se bo 
obnovili 473 metrov ceste, od kopališča do odcepa za nekdanji 
IPOZ.Vrednost del v začetni fazi je 710.000,00 evrov, od tega je 
ObčinaTrbovlje 281.000,00 evrov za dela v letu 2007 pridobila 
na Prvem javnem razpisu za prednostno usmeritev »Regionalni 
razvojni programi« v okviru Operativnega programa krepitve 
regionalnih razvojnih potencialov za obdobje 2007 -2013, raz
vojne prioritete »Razvoj regij« (UL RS št. 48/07).
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Prvi šolski dan v Trbovljah
Prejšnji teden so se, kakor skoraj povsod v Sloveniji, za trboveljske vrtičkarje, šolarje in dijake poletne

počitnice končale.

S tretjim septembrom je prag trboveljskega vrtca prestopilo 
336 otrok, ki so vključeni v redne dopoldanske programe in 
v skrajšane popoldanske oblike.V enoti Pikapolonica bo 123 
otrok, v Cicibanu 76, v Barbari 87, v Mojci 41 in v enoti Vrt
ca Trbovlje na Dobovcu 9 otrok. V Osnovno šolo Trbovlje so 
medse sprejeli v I. razred 36 otrok, v enoto Alojz Hohkraut 
22, v enoto na Dobovcu pa 6.Vseh otrok skupaj je v OŠ Trbov
lje 466, v enoti Alojz Hohkraut 123 in v enoti na Dobovcu 20. 
Osnovno šolo Ivan Cankar obiskujejo 303 otroci od I. do 9. 
razreda, prvošolčkov je 22. V prvi razred Osnovne šole Tončke

Čeč je stopilo 21 malčkov, vseh skupaj do 9. razreda je 312, 
vključno z oddelkom s prilagojenim programom.
Prag Srednje tehniške in poklicne šole je prestopilo 385, Gim
nazije in ekonomske srednje šole pa 538 dijakov. Od tega jih 
332 obiskuje gimnazijo, 69 ekonomsko gimnazijo in 137 pro
gram ekonomski tehnik.
»Vsem še enkrat želimo uspešen začetek šolskega leta in var
no pot v šolo!« je zapisal v sporočilu za javnost tudi župan 
trboveljski Bogdan Barovič.

MaH

Subvencionirane avtobusne
vozovnice za dijake in študente

Občina Trbovlje obvešča vse dijake in študente, da bodo, od I. oktobra 1007 dalje, ponovno imeli možnost 
pridobiti subvencionirane avtobusne vozovnice za vožnjo od doma do železniške postaje.

Tudi letos bodo sredstva prispevali Ministrstvo za šolstvo in 
šport, Integral Zagorje in Občina Trbovlje. Subvencioniranje 
vozovnic se bo začelo I. oktobra in bo zaenkrat veljalo do 3 I. 
decembra 2007. O subvencioniranju v naslednjem letu se bo 
odločalo pri pripravi in sprejemanju občinskega proračuna za

leto 2008.
Dijaki in študentje morajo vloge za subvencioniranje (dobijo 
jih v poslovalnici in na spletni strani Integrala Zagorje www. 
integral-zagorje.si) oddati ob nakupu karte v poslovalnici Inte
grala Zagorje v Trbovljah (pri Komunali) in v Zagorju.
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‘Prednostni’ v Zagorju
Občina Zagorje ob Savi je v teh dneh prejela sklep o tem, da se v obdobju 2007 - 2009 vključijo vsi trije pri
javljeni projekti, ki jih je občina prijavila na javni razpis za prednostno usmeritev »Regionalni razvojni programi« v okviru 
Operativnega programa krepitve regionalnih razvojnih potencialov za obdobje 2007 - 201 3, razvojne prioritete »Razvoj regij«, 
ki ga je dne 1.6.2007 v Uradnem listu RS objavila Služba Vlade RS za lokalno samoupravo in regionalno politiko),.
To so:
a) Rekonstrukcija in modernizacija lokalne ceste 480040 Izlake - Čemšenik;
b) Komunalna ureditev OIC in sejemsko prireditvenega prostora Selo;
c) Izgradnja in prenova komunalne infrastrukture območja Polje v Zagorju;
Vse projekte bo sofinancirala Evropska unija, Evropski sklad za regionalni razvoj in sicer do višine 85 % celotnih upraviče
nih stroškov.Tako bo Občina Zagorje ob Savi iz omenjenega sklada:za posamezne projekte prejela v letih 2007 — 2009 evropska
sredstva v naslednji višini:

Naziv projekta 2007 2008 2009 Skupaj
Rekonstrukcija in modernizacija lokalne 
ceste 480040 Izlake - Čemšenik;

281.771 € 147.952 € 0 429.723 €

Komunalna ureditev obrtno-industrijske cone 
in seiemsko orireditveneoa prostora Selo;

0 591.758 € 189.845 € 781.603 €

Izgradnja in prenova komunalne 
infrastrukture območja Polje v Zaqorju;

0 0 438.469 € 438.469 €

Skupaj 281.771 € 739.710 € 628.314 € 1.649.795 €

Obveznost Občine Zagorje ob Savi je, da za izvedbo navedenih projektov zagotovi tudi lastna sredstva in sicer v višini 15 % 
upravičenih stroškov ter plačilo DDV.

MaH
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Dva krat na Kum
Župan občine Trbovlje Bogdan Barovie je za po

nedeljek, 17. septembra 1007, sklical sestanek s 
predstavniki Občine Hrastnik, Rudnika Trbovlje 

- Hrastnik, Termoelektrarne Trbovlje, z zasavskimi 
poslanci v DZ RS in predstavniki Ministrstva za 

gospodarstvo.
Udeleženi so izmenjali stališča o Zakonu o zapiranju Rudnika 
Trbovlje-Hrastnik, o predlogu zakona o spremembah zakona 
ter o načrtih za obstoj energetske doline v Zasavju. Sestanek je 
bil 17.9.2007, ob 10. uri v Planinskem domu na Kumu.
V torek, 18. septembra 2007, pa je bil prav tako v Planinskem 

domu na Kumu sestanek trboveljskega župana s predstavniki 
Občine Hrastnik, Rudnika Trbovlje-Hrastnik,Termoelektrarne 
Trbovlje ter predstavniki Ministrstva za gospodarstvo. 
Udeleženi so se dogovarjali o brezplačnem prenosu premo
ženja Spekter d.o.o., Domex d.o.o. in Rudarja Senovo d.o.o. 
na občine.
Obakrat je bila po končanem srečanju novinarska konferenca 
v Planinskem domu na Kumu. O sprejetih sklepih in stališčih 
bomo bralce še obvestili, ker se novinarske konference iz ra
zumljivih razlogov nismo mogli udeležiti.
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Izlaški šolarji se 
gostujejo

Že v začetku šolskega leta je bilo jasno, da izlaški 
otroci zaradi gradnje šole I. septembra še ne bodo 
prestopili praga obnovljenega objekta, saj je zaradi 
nekaterih nepredvidenih del prišlo do zamude pri 

gradnji.
Občina Zagorje je takrat izvajalcu del, celjskemu Gradisu, rok 
za zaključek naložbe podaljšala do 17. septembra. Dela še ved
no niso končana, zato je rok za zaključek znova podaljšan, to
krat do I. oktobra. Učitelji in učenci srčno upajo, da bo do tega 
roka obnova šole dokončana in bodo lahko prestopili prag 
učenosti. Do takrat pa gostujejo v različnih osnovnih šolah v 
Zagorju, kamor imajo seveda urejen prevoz.
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Štirinožni lepotci
tudi rešujejo

0d petka, 14. do nedelje 16 septembra je na ob
močju Zagorja in Trbovelj potekala I .IR0 Medna

rodna akcijska vaja ekip Mannscgaht -Einsatzübung 
Zasavje 1007.

Udeležilo se je je 19 ekip iz Avstrije, Češke, Hrvaške, Italije, 
Madžarske in Slovenije ter 12 različnih organizacij reševalnih 
psov iz petih držav. Delovišča so bila v Trbovljah v stari TET in 
na Separaciji RT H .V Zagorju so »reševali« pri Bajcarjevem 
mlinu, na travniku pri Potjorku ter v gozdu ob cesti Zagorje 
-Čolnišče. Delo najboljših evropskih reševalcev si je bilo mo
goče ogledati v soboto, med 7.30 in 22. uro ali v nedeljo, od 
7.30 do 12.30 ure.

MaH

Hramba peska za 
zimo

Letos junija so v Trbovljah na Neži odprli zbirni 
center za ločene frakcije komunalnih odpadkov in 

halo za skladiščenje peščenih agregatov.

Slednja je namenjena hranjenju peska za zimsko službo. Vod
stvo komunale je že v začetku letošnjega leta napovedalo, da 
bodo deponijo peska, ki je sedaj pri križišču Komunala, preselili 
. Ko so novinarji Radia Kum preverjali, kako je s selitvijo, so jim 
na Komunali povedali, da so izvajalca za rušenje sedanjega ob
jekta že izbrali.Ta naj bi objekt v križišču podrl v naslednjih 14. 
dneh. Deponija peska in zimska služba bosta tako po novem 
locirani na Neži. Na mestu, kjer je sedanje skladišče peska, to
rej v križišču Komunala, pa naj bi postavili ekološki otok.Vlogo 
zanj so že oddali občinskim strokovnim službam.
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Občina Hrastnik 
»štipendira«

Občina Hrastnik bo tudi v tem šolskem letu podeli
la štipendije dijakom in študentom.

Odbor za vzgojo, izobraževanje, kulturo in šport Občinske
ga sveta Občine Hrastnik je sprejel sklep, da za šolsko leto 
2007/2008 podelijo 2 štipendiji dijakom, ki se šolajo za obrt
ne poklice, 24 študentom z nižjim socialnim statusom ter I 
kadrovsko štipendijo za potrebe Občine Hrastnik, ki jo bodo 
podelili študentu, ki se šola za univerzitetnega diplomiranega 
inženirja gradbeništva. Vloge sprejemajo na naslovu Občine 
Hrastnik do 10. oktobra.

MaH
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»Denareke štejem«
Sodobna kapitalsko trdna banka 

s kakovostnimi storitvami po meri strank 
in visoko stopnjo varnosti

V septembru 1007 so bile v sodni register v Ljub
ljani vpisane spremembe, ki prinašajo nekatere

novosti v SKB banki.
In sicer: osnovni kapital banke znaša odslej 52.784.176,26 ev
rov, v nadzorni svet sta imenovana dva nova člana, Jean-Didier 
Reigner in Bernard David, firma banke pa je poslej SKB banka 
d.d., Ljubljana, skrajšana firma pa SKB d.d., v nadaljevanju SKB

oziroma SKB banka.
SKB se vsa leta svojega poslovanja odlikuje kot sodobna, ino
vativna banka in pionirka na različnih področjih razvoja sloven
skega bančnega sistema. Njena je bila prva bančna delnica, ki 
je kotirala na Ljubljanski borzi že leta 1991, pa ponudba prvih 
bančnih storitev na daljavo (Bankotel v letu 1992).V letu 1994 
je pridobila prvega tujega vlagatelja in med prvimi slovenskimi 
bankami nastopila na mednarodnem kapitalskem trgu ter bila 
prva slovenska družba, katere delnice so bile uvrščene v obliki 
GDR-jev (globalnih potrdil o lastništvu) na Londonsko borzo. 
Od samih začetkov je sodila med najbolj napredne na področju 
t. i. samopostrežnega bančništva in kasneje med začetnike na 

področju elektronskih bančnih storitev.
V letu 2001 je postala del ene največjih finančnih skupin v evro- 
območju, Skupine Societe Generale, zaradi česar se odlikuje s 
še okrepljeno kapitalsko trdnostjo in zagotavlja svojim strankam 
visoko varnost.V Sloveniji se je v okviru te mednarodne skupine 
oblikovala Skupina SKB, ki obsega: SKB banko in SKB Leasing. 
Tudi po vstopu v uspešno, več kot 140 let staro finančno sku
pino, ki ima 120.000 zaposlenih v 77-ih državah sveta in posluje 
z 22,5 milijoni individualnih strank v domači in mednarodni po
slovni mreži, SKB ohranja svojo pripadnost in vpetost v sloven
sko okolje, kar dokazujejo njene donacije namenjene kulturni, 
humanitarni in športni dejavnosti.Vse od leta 1992 je SKB banka 
tudi generalni pokrovitelj slovenskih olimpijskih reprezentanc.

MaH

Kmetijska »pri 
Podlesniku« ostane
Podjetje Agrolit iz Litije gradi v Trbovljah, v križiš

ču naselja Dom in vrt, poslovno stanovanjski ob
jekt.

Tlorisna površina je 300 kvadratnih metrov. Spodnji del ob
jekta bo namenjen poslovni dejavnosti, na platoju pa bodo —v 
obliki hišice- uredili še stanovanjski del. Po besedah direktorja 
Agrolita, Franca Grošlja, bo gradnja zaradi težavnega terena 
potekala počasneje, kot so predvideli in bi si želeli. Rok izgrad
nje je postavljen v leto 2008. Kljub novim prostorom Agrolit 
Kmetijsko vrtnarske preskrbe ne namerava seliti s Trga Franca 
Fakina (pri cerkvi) v Dom in vrt.

MaH

f 01
Dobrodošli topli 

radiatorji
Ha Radiu Kum se preverili, kdaj nameravajo v 
Hrastniku in Zagorju začeti ogrevalno sezono.

V hrastniški Toplarni pravijo, da spremljajo vreme oz. tempe
rature, in ker v preteklih dneh ni bilo ohladitve, pač pa naj bi 
se takrat za kakšno stopinjo ali dve ogrelo, še ne bodo začeli 
ogrevati. Počakali bodo, da bodo temperature zraka padle pod 
12 stopinj Celzija in to nekaj dni zapored. Dodali so še, da če 
vreme ne bo zahtevalo drugače, nameravajo začeti z ogreva
njem I. oktobra. Na komunalnem podjetju Zagorje so jim po
vedali, da se bodo držali določil odloka in bodo začeli ogrevati 
po 15. septembru in sicer takrat, ko se bodo temperature zra
ka zvečer, 3-krat zaporedoma, spustile pod 12 stopinj.

Bančni dobiček
NLB Banka Zasavje je v letošnjem prvem polletju 
ustvarila 1 milijona 497 tisoč evrov dobička pred 
davki, kar pomeni 60-odstotno izpolnitev plana.

K ustvarjenemu dobičku je največ prispeval rezultat iz naslova 
čistih obresti, kjer je letni plan dosežen v 56 odstotkih. V za
dnjem mesecu prvega polletja leta je prišlo do sprememb v 
lastniški strukturi, spremenil se je delež NLB d.d., Ljubljana. 
Delnice banke je prodalo 36 fizičnih in 7 pravnih oseb.V začet
ku avgusta 2007 je potekala skupščina delničarjev NLB Banke 
Zasavje, na kateri je bil potrjen sklep, da se delnice preostalih 
delničarjev prenesejo na NLB d.d. in s tem postane NLB d.d. 
100 % lastnik NLB Banke Zasavje Trbovlje.

MaH

Prosimo vas, da zaradi objektivnega obveščanja javnosti na
vedeno pojasnilo objavite v vašem mediju:

Ni rasnega razlikovanja

V zadnjih dneh so bili v različnih medijih objavljeni prispev
ki, da policija v okolici Ambrusa ukrepa na podlagi rasnega 
oziroma narodnostnega razlikovanja. Takšne očitke odloč
no zavračamo.
Policisti v neposredni bližini romskega tabora izvajajo pre
poved dostopa zoper vse, katerih prisotnost na tem ob
močju bi predstavljala nevarnost za ogrožanje življenja, 
osebne varnosti ljudi ali premoženja večje vrednosti. Pri 
tem policisti zavračajo dostop osebam ne glede na njihovo 
narodnost, raso, spol, jezik, vero, politično ali drugo prepri
čanje, gmotno stanje, rojstvo, izobrazbo, družbeni položaj 
ali katerokoli drugo osebno okoliščino.

Leon KEDER, dipl.var.
TISKOVNI PREDSTAVNIK 

POLICIJSKE UPRAVE LJUBLJANA
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Zelo uspešna 
zasavska regija

Zasavska regija je bila izjemne uspešna na prvem 
javnem razpisu za prednostno usmeritev Regionalni 
razvojni programi v okviru operativnega programa 
krepitve regionalnih razvojnih potencialov za obdo

bje 1007-1013.

V celotnem obdobju bo v tej prednostni usmeritvi na 
razpolago dobrih 585 milijona evrov, v prvem razpisu 
za obdobje treh let pa je Služba Vlade Republike Slo
venije za lokalno samoupravo in regionalno politiko 
razpisala 187 milijonov evrov. Od tega zneska je bilo 
upravičencem iz Zasavja - občinam, javnim zavodom, 
ki so jih le-te ustanovile in subjektom spodbujanja raz
voja na regionalni ravni - namenjenih 5,9 milijona ev
rov.

Razpis je bil objavljen letošnjega junija, nanj pa je prispelo 3 I I 
vlog, od česar jih je bilo odobrenih 129, druge pa so bile zavrže
ne, zavrnjene ali razvrščene med rezervne projekte.Vseh deset 
zasavskih vlog je bilo popolnih in odobrenih, v drugih regijah pa 
se je delež popolnih vlog gibal med 28,6 odstotka v gorenjski 
regiji in 70 odstotki v obalno-kraški. Zasavski regiji so bila tako 
v okviru prvega razpisa odobrena vsa razpoložljiva sredstva, v 
drugih slovenskih regijah pa se ta odstotek giblje med 25,4 od
stotka v podravski in 65,7 odstotka v posavski regiji.

Zasavska regija ima za letošnje leto odobrene programe v vi
šini 1,8 milijona evrov, prihodnje leto naj bi ta sredstva znašala 
2,2 milijona evrov, v letu 2009 pa 1,9 milijona evrov. Največji 
projekt je nekaj manj kot milijon evrov vredna gradnja mrež
nega podjetniškega inkubatorja v Zasavju, ki ga je prijavil Re
gionalni center za razvoj. Projekt naj bi bil uresničen že v tem 
letu. Občina Hrastnik je prijavila štiri projekte: rekonstrukcijo 
oziroma modernizacijo lokalnih cest Hrastnik-Radeče, Marno- 
Turje-Gore in Čeče-Boben ter vodovod Turje-Gore-Kopitnik. 
Za vsakega od naštetih projektov je odobrenih okrog štiri
sto tisoč evrov, v letošnjem letu pa so odobrena sredstva za 
cesto med Hrastnikom in Radečami. Občina Trbovlje bo že 
letos začela z rekonstrukcijo ceste od Vreskovega do obrtno- 
industrijske cone Neža, drugi odobreni projekt pa je prenova 
mestnega jedra v urbanem degradiranem rudarskem območju 
Trg svobode.V treh letih bosta projekta podprta z dobrih 1,6 
milijona evrov evropskih sredstev. Občina Zagorje ob Savi pa je 
pripravila tri projekte.V letošnjem letu se začenja rekonstruk
cija in modernizacija lokalne ceste Izlake-Cemšenik, prihodnje 
leto bo steklo komunalno urejanje obrtno-industrijske cone in 
sejemskega prireditvenega prostora Selo, v letu 2009 pa naj bi 
zgradili oziroma prenovili komunalno infrastrukturo soseske 
Polje.Tudi zagorski projekti so težki okrog 1,6 milijona evrov.

Nakup nove 
tehnološke opreme
Slovenski podjetniški sklad je 7. septembra 1007 
objavil javni razpis za sofinanciranje investicij v 

novo tehnološko opremo, ki je sofinanciran s sred
stvi Evropskega sklada za regionalni razvoj.

Okvirna višina razpisanih nepovratnih sredstev je 22,5 milijona 
evrov, s čimer bodo subvencionirani nakupi nove tehnološke 
opreme.
Na razpisu lahko kandidirajo mikro, mala in srednje velika pod
jetja z investicijami od 70 tisoč do 50 milijonov evrov (upravi
čeni stroški brez davka na dodano vrednost). Maksimalna višina 
sofinanciranja je petdesetodstotna; posamične investicije bodo 
sofinancirane z najmanj 35 tisoč in največ 210 tisoč evri.
Na Regionalnem centru za razvoj želijo, da čim več podjetnikov 
in obrtnikov iz Zasavja izkoristi priložnost, da za del naložb, ki 
bodo pripomogle k njihovi poslovni rasti, pridobi nepovratna 
sredstva. Zato so pohiteli in že v sredo, 12. septembra 2007 
ob 9.00, v predavalnici Regionalnega centra za razvoj pripravili 
predstavitveno delavnico, na kateri so interesente seznanili z 
razpisnimi pogoji za pridobitev sredstev za sofinanciranje na
bave nove tehnološke opreme in jim svetovali, da bi se lahko 
uspešno udeležili tega razpisa.

R.R.

Bančne kartice 
UniCredit Bank s 
čipno tehnologijo

• UniCredit Bank poleg vizualne prenove kar 
tic, bančne kartice nadgrajuje tudi s čipno 
tehnologijo.

• Vse kartice bodo brezplačno zamenjali do 
konca meseca oktobra 1007.

• Število vseh izdanih kartic v letu 1006 več 
je kar za 30 % glede na leto poprej, število 
kartičnih transakcij pa za 15 do 50 %.

Ob preimenovanju je UniCredit Bank posodobila vse bančne 
kartice (BA Maestro Cirrus, MasterCard,VISA) in jih hkrati tudi 
nadgradila z varnostnim čipom, s čimer želijo prispevati k varnej
šemu kartičnemu poslovanju. Vse kartice bodo svojim strankam 
zamenjali brezplačno.
»Z izdajo kartic, nadgrajenih s čipno tehnologijo, bo UniCredit 
Bank zaključila projekt uvedbe čipne tehnologije (EMV). Projekt 
je bil razdeljen v dve fazi. Prva faza je obsegala nadgradnjo banko
matov po standardu EMV. Zaključili smo jo kot ena prvih bank v 
Sloveniji v letu 2006. Drugo fazo, ki obsega nadgradnjo kartic po 
standardu EMV, pa bomo zaključili v oktobru, ko bodo vsi imetniki 
kartic UniCredit Bank že lahko poslovali z novimi karticami. Karti
ce bodo prepoznavne po novem imenu banke, novem videzu, vse
bovale pa bodo tudi varnostni čip. S tem bomo vsem imetnikom 
naših kartic omogočili varnejše poslovanje, hkrati pa jih želimo 
ponovno opozoriti, da za varnost poslovanja lahko največ nare
dijo sami z doslednim upoštevanjem varnostnih priporočil glede 
uporabe kartic in gesel,« je povedal Milan Ogrin, vodja oddelka 
Kartično poslovanje v UniCredit Bank.



produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in 
video strani
snemanje prireditev za interno

Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel,/fax: 01/8983-029,8984 209, 
8980-390

ÄfVUOGHOl “™4
uporabo in javno prikazovanje, z ^ # g
možnostjo sponzoriranja (ostanite 1)1(1 tl \
trženje in produkcija za gospodarsko ■ ** e
interesno združenje lokalnih TV Slovenije
VHS, S-VHS, BETA SP ^ .

E-mail: atv.signaI@siol.net

NAJBOLJ GLEDANA 
LOKALNA TELEVIZIJA 

V SLOVENIJI

■ \ v-TT v- - *-A.y, „J

OBJAVA NA ATVSIGNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH! o

(?V\ ELEKTROPROM
JEŽe 40 let z vami!

EVJ ELEKTROPROM d.o.o. 

Loke pri Zagorju 22 

Ul 2 Kisovec

uprava 03-56-57-150 

trgovina EVJ Center Kisovec 

03-56-71-234 

trgovina EVJ Trbovlje 

05-90-23-203 

storitve 03-56-57-150

• elektroinstalacije
• strojne instalacije
• projektiranje za področje strojnih 

in elektro instalacij
• geodetske storitve
• daljinsko ogrevanje z lesno biomaso
• kabelsko komunikacijski sistemi
• grafitne ščetke
• trgovine EVJ Center
• delovni stroji in nizke gradnje
• bar Sedmica

lokalna televizija ETV

http://etv.elektroprom.si
komerciala:

03-56-57-150
uredništvo:

03-56-57-177

Vabimo vas na koncert komornih skupin, v katerih aktivno sodeluje

KLARINETIST prof. JOŽE KOTAR:
Kvintet Ariart,

Slovenski sekstet klarinetov,
Pihalni trio Slovenske Filharmonije,

nož

pri klavirju Dijana Čizmok

Sreda 16.9.100Z ob 19.10 v dvorani Glasbene šole Trbovlje
VSTOP PROST m

20. kimavec 2007
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Jubilejni "40. mednarodni obrtni sejem v Celju"
Svoja vrata je 12. septembra 2007 odprl že 40. mednarodni 
obrtni sejem v Celju. Ob I I. uri ga je svečano odprl minister 
za gospodarstvo Andrej Vizjak. Jubilejni MOS je pester, bogat in 
predvsem mednaroden.
Kot edina od zasavskih Območnih obrtnih zbornic se je na 
sejmu predstavila OOZ Zagorje oz. njeni člani, obrtniki s po
dročja kovinske galanterije, obdelave lesa in pohištva, obdelave 
plastike, svečarstva, tiskarstva in računalniških storitev. Na stoj
nici so člani zbornice predstavili novosti svoje obrti. Stojnica 
je obiskovalcem sejma ponujala predvsem priložnost za ogled 
proizvodov in storitev, ne pa tudi možnost nakupa.Vendar pa 
obrtniki vidijo sodelovanje na sejmu kot dolgoročno naložbo 
za promocijo svoje obrti. Na sejmu so lahko sodelovali tudi na 
raznovrstnih obsejemskih dejavnosti v obliki konferenc, okro
glih miz in delavnic, ki so potekale vse dni sejma. Na omenjenih 
dogodkih, ki jih je organizirala Obrtna zbornica Slovenije, so 
obravnavali predvsem teme, ki se tičejo obrti in podjetništva. 
Ključni problemi današnjih obrtnikov so predvsem pomanjka
nje ustrezne delovne sile, kar za obrtnika pomeni dolgotrajne 
postopke pri izdaji dovoljenj za zaposlovanje tujcev. Neugodna 
je tudi državna politika s področja ukinjanja davčnih olajšav pri 
nabavi opreme, prav tako pa med spodbude za podjetništvo ne 
moremo šteti znižanje davčnih olajšav za vlaganja v raziskave 
in razvoj.

Predstavniki OZS so se v petek, 14. septembra, na obrtnem sej
mu v Celju srečali z ministrom Žigom Turkom, predstojnikom 
Službe vlade za razvoj, ter z državnozborskim odborom za go
spodarstvo. Na obeh sestankih so izpostavili problem davčnih 
olajšav, saj je vlada z novo davčno zakonodajo ukinila davčne 
olajšave v raziskave in razvoj. Člani odbora za gospodarstvo so 
podprli zahtevo obrtne zbornice po ponovni uvedbi omenje
nih olajšav, velik pomen za razvoj m ikro in malih podjetij pa jim 
priznava tudi minister Žiga Turk.
Problem ukinitve davčnih olajšav za raziskave in razvoj je pred
vsem v m ikro in malih podjetjih, kjer predstavljajo vlaganja v 
osnovna sredstva temelj nadaljnjega razvoja. Obrtna zbornica 
zato predlaga, da bi bilo najprimerneje spremeniti davčno za
konodajo ali z ustreznim tolmačenjem pravilnika o uveljavljanju 
davčnih olajšav za vlaganja v raziskave in razvoj omogočiti tudi 
manjša vlaganja v obrti, m ikro in malih podjetjih.

Minister Žiga Turk je z dosedanjim sodelovanjem obrtne zbor
nice z institucijami z znanstvenega in raziskovalnega področja 
zelo zadovoljen, saj meni, da ravno sodelovanje z malimi pod
jetji spodbuja podjetniško kulturo tudi med raziskovalci. Meni, 
da je potrebno za promocijo podjetništva narediti še več, nuj
no pa bi bilo ločiti tranzicijske dobičkarje od podjetnikov, ki so 
resnično uspeli na podlagi lastnega znanja in vlaganja v razvoj.

Izbor Gazela 100# žal brez zasavskih podjetij
Projekt Slovenska gazela poteka že od leta 2001 in v tem času 
se je že uveljavil kot največji poslovni dogodek v Sloveniji, ka
terega namen je promovirati poslovno drznost, inovativnost in 
mednarodno uspešnost slovenskih podjetij. Namen projekta 
je izbrati in nagraditi podjetja, ki najbolj poosebljajo lastnosti 
Gazel (dinamičnost, hitra rast, bliskovit razvoj, intenzivno za
poslovanje in ohranja prednosti pred konkurenco) ter tako 
povečevati zavedanje širše javnosti o pomenu podjetništva pri 
razvoju slovenskega in evropskega gospodarstva.Tudi letos bo 
regijski izbor za Savinjsko-Zasavsko gazelo potekal v Rogaški 
Slatini dne 20.09.2007. Med nominiranci za izbor regijske Ga
zele pa žal ni zasavskih podjetij.

Organizatorji v letošnjem letu na regionalnih izborih priprav
ljajo posebno novost, saj bodo prireditve soustvarjali mladi 
umetniki. Poleg poslovnih zvezd regije se bodo na šestih regio
nalnih izborih gazel predstavile tudi glasbene zvezde regional
nih glasbenih šol.V okviru vsake regije se bodo oblikovali mladi 
orkestri, ki bodo v letošnje izbore regionalnih gazel vnesli nov 
ritem. Mladi glasbeniki nas bodo ob spremljavi profesional
nih glasbenikov popeljali z izborom znanih skladb, v posebej 
za Gazelo prirejenih aranžmajih. Najboljši glasbeniki regijskih 
glasbenih šol bodo nastopili v orkestru, ki bo narekoval ritem 
sklepnemu dogodku Slovenska gazela 2007, ki bo 25. oktobra 
v Cankarjevem domu.

Zemanta med 10 najbolj zanimivimi podjetji na
svetu

Slovensko podjetja Zemanta, ki se ukvarja s samodejnim boga
tenjem vsebin na spletu, se je s projektom Odpri kop predsta
vila na enotedenskem dogodku Seedcamp v Londonu. Gre za 
projekt največjih evropskih skladov tveganega kapitala, s kate
rimi želijo vzpodbuditi evropska podjetja k razvoju inovativnih 
spletnih storitev in “poiskati naslednji Google.”

Podjetniki so v Londonu krepili mrežo poznanstev, preigravali 
zamisli in dobivali nasvete od najuspešnejših evropskih pod
jetnikov kakršen je Niklas Zennstrom, ustanovitelj Skype-a. Na 
natečaj se je prijavilo kar 268 podjetij, izbrali pa so jih 20, ki so

pretekli teden predstavljali lastne storitve podjetjem, kot so 
Google, Microsoft, Oracle, Blackberry, itd.
Predstavniki podjetja Zemanta bodo predstavili lasten izdelek 
za samodejno bogatenje vsebin. Produkt na osnovi razumeva
nja besedila avtorju predlaga povezave na druge spletne strani, 
sorodne vsebine, relevatne ilustracije in slike. Zemanta je raz
vila orodje za vsakogar, ki na spletu objavlja vsebine, hkrati pa 
zagotavlja medsebojno povezanost vsebin in zadrževanje po
zornosti uporabnikov. Primer rešitve je Odprti kop RTV Slove
nija, kjer lahko brskate po vsebinah oddaj televizije Slovenija na 
prej neznane načine. Povezava: www.rtvslo.si/odprtikop.
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»V Hrastniku bomo spet plavali!«

Vadba v vodi za dojenčke, malčke in šola plavanja za šolske otroke 
Zanimanje za plavalne tečaje, ki so potekali letos spomladi v hrastniškem bazenu, je preseglo vsa pri

čakovanja. Zato so sklenili, da bodo s plavanjem nadaljevali. KRC bo tako organiziral šolo plavanja, ki bo 
potekala skozi celo šolsko leto enkrat tedensko, in sicer ob četrtkih od I S. do 18. ure.

Tina Moljk, vaditeljica plavanja, nam je postregla z vsemi poda
tki, ki bodo zanimali bodoče udeležence.Takole je povedala: 
»Ponudili bomo torej tudi šolo plavanja za otroke starejše od 
pet let.

Tina Moljk

Na začetku bomo vedno začeli s programom prilagajanja na 
vodo - potapljanje, gledanje pod vodo, drsenje, v nadaljeva
nju pa bomo to znanje nadgradili z učenjem plavalnih tehnik 
- prsno, hrbtno, kravl... in skokom v vodo ter reševanjem iz 
vode.«
Vadba se prične 4.10.2007, cena vadbe je 20 EUR mesečno. 
Informacije in prijave na tel. 041/755-638 ali na e-mail: tina. 
moljk@siol.net.
Seveda pa bodo lahko uživali v vodi pod strokovnim vodstvom 
tudi dojenčki in malčki, kar bo tudi letos organizirala Plavalna 
zveza Slovenije. Za dojenčke ob torkih od 13. do 16. ure in za 
malčke ob sredah od 15. do 18. ure.
Malčki bodo združeni v tri starostne skupine in sicer od 15. do 
16. ure otroci od 3. leta dalje, to je skupina brez staršev, od 
16. do 17. ure od I. do 2. leta in od 17. do 18. ure otroci od 2. 
do 4. leta, ki so v vodi s starši.
Uvodno predavanje za dojenčke in malčke bo v sredo, 26.9.20- 
07 ob 17. uri na OŠ NHR Hrastnik.Vadba se prične 2.10.2007, 
in obsega 10 ur. Cena vadbe je 90 EUR.
Informacije in prijave na tel. 03 1/236-714 ali na e-mail: tina. 
moljk@siol.net.

Ti otroci sicer že znajo plavati, pa vendar še ne obvladajo teh
nik plavanja.
Razdelili jih bomo v tri starostne skupine :
Od 15. do 16. ure - plavanje za predšolske otroke, ki so na 
vodo že prilagojeni, a so plavalni začetniki (5-7 let).
Od 16. do 17. ure - plavanje za nižje razrede OŠ (do 10 let). 
Od 17. do 18. ure - plavanje za otroke od 10. leta dalje.
Na začetku bomo izvedli testiranje in oblikovali čimbolj homo
gene skupine.
Vadba v posameznih skupinah bo prilagojena starosti in pred
znanju otrok.

Dva kroga

Spoznavanje na blazini

Povejmo še nekaj vtisov lanskih udeležencev, ki smo jih pre
brali na anketnih listih:

super popestritev med porodniškim dopustom, 
otroci so po vadbi bolj umirjeni in bolje spijo, 
voda je primerno čista in ravno prav ogrevana za vad 
bo,
druženje z enako starimi otroki in starši z enakimi 
teža vami,
z veseljem bi se udeležila tudi tečaja za odrasle, če bi 
bil,
to je tisto, kar Hrastnik in Zasavje potrebuje...

Besedilo: Fanči Moljk

20. kimavec 2007



© mtävm

Zagorski upokojenci dostojno
praznovali

S slavnostno akademijo v zagorskem delavskem domu je Društvo upokojencev (DU) Zagorje v petek 7.
septembra proslavilo 60-letnico delovanja.

Njegov predsednik Anton Benko je orisal prehojeno 
pot in zagotovil nadaljevanje prizadevanj za čim bolj
ši položaj upokojencev v družbi. Njegovim mislim se 
je pridružila predstavnica Zveze društev upokojencev 
Slovenije (ZDUS) Angelca Žiberna.

Anton Benko, predsednik DU Zagorje: “Odprti smo za vse upoko
jence v občini.”

Dejala je, da je tudi starost lahko lepa, če je človek ustvarjalen 
in se rad druži tako s starimi kot mladimi. Poudarila je po
men sodelovanja med generacijami za boljšo kakovost življenja 
vseh. Ob tem je pohvalila zagorsko DU kot eno najbolj aktivnih 
v Sloveniji.

Angelca Žiberna, predstavnica ZDUS: “Prizadevati si je treba za 
ohranitev socialne države.”

Zagorski župan Matjaž Švagan je izrazil prepričanje, da si 
upokojenci za svoj dolgoletni prispevek k razvoju družbe za
služijo spoštovanje in priznanje.To Občina Zagorje že nekaj let 
najbolj nazorno udejanja s tem, da upokojenim občankam in 
občanom omogoča brezplačen lokalni avtobusni prevoz. Šva
gan je zatrdil, da bo tako do konca njegovega županovanja.

Matjaž Svagan, zagorski župan:“Upokojenci ste veliko prispevali k 
razvoju družbe.”

V kulturnem programu sta sodelovala ženski pevski zbor Dru
štva invalidov Zagorje in Loški glas, nastopili so mladi talenti 
zagorske glasbene šole, dogajanje pa sta popestrili tudi dve re
citaciji na temo upokojenskega življenja. Na slovesnosti so po
delili priznanja zaslužnim članom in članicam, Občini Zagorje, 
ZDUS, društvom upokojencev Trbovlje, Hrastnik in Moravče, 
s katerimi zagorsko DU največ sodeluje, ter za pokončno za
stopanje interesov upokojencev poslancu v državnem zbo
ru Francu Žnidaršiču. Omeniti velja, da je bil za priznanje 
ZDUS posmrtno predlagan nekdanji dolgoletni predsednik 
DU Zagorje Alojz Zupan.

Utrinek z družabnega zaključka slovesnosti.

Prireditev je zaokrožila družabna zakuska, ki je bila priložnost 
za obujanje spominov, izmenjavo izkušenj in idej. Udeleženci 
so lahko vzeli tudi jubilejno brošuro, v kateri je zajet dosedanji 
utrip društva.

Besedilo in slike: Boštjan Grošelj



Vesela ulica
To je osrednja tema Evropskega tedna mobilnosti 

1007.

Ta tema jasno sporoča, da povečevanje cestnega prostora za avto
mobile ni odgovor na obstoječe prometne izzive. Ravno nasprotno, 
zmanjševanje cestnih zmogljivosti za avtomobile je trajnostna in 
učinkovita rešitev, ki vsem meščanom omogoči tudi bolj zdrav na
čin življenja brez omejevanja individualne mobilnosti. Ta tema naj 
bi lokalne skupnosti spodbudila, da prerazporedijo cestni prostor 
in ga namenijo nemotoriziranemu prometu. Poudarja tudi potrebo 
po izboljšanju kakovosti zraka na lokalni ravni, kar je pomembno 
vprašanje za Evropsko unijo in njene države članice (www.teden- 
mobilnosti.si).
Že četrto leto zapored so se v trboveljski občini od
zvali povabilu Ministrstva za okolje in prostor k so
delovanju v pobudah Evropski dan brez avtomobila in 
Evropski teden mobilnosti, ki se bosta odvijali med 16. 
in 22. septembrom 2007.
Kot pravi osrednja tema Evropskega tedna mobilnosti 2007 
-VESELA ULICA - bodo tudi v Trbovljah pripravili na to temo 
dan brez avtomobila. V soboto, 22. septembra 2007, bo 
torej od 15. do 23. ure zaprta Ulica I. junija, od trgovi
ne Dežman do blagovnice.
K sodelovanju so povabili Mladinski centerTrbovlje in Društvo 
prijateljev mladine, ki sta pripravila pester program dogajanja. 
Od 15. ure dalje bodo potekale ustvarjalne delavnice Društva 
prijateljev mladine Trbovlje, ob 16. uri bo koncert mlade na
dobudne pevsko-plesne skupine 4play, ki prihaja z dolenjskega 
konca. Skozi ves dan bo Mladinski centerTrbovlje poskrbel za 
preganjanje dolgčasa, saj bodo potekale delavnice izdelovanja 
nakita in podobno, nastopali bodo ulični animatorji (žongler
ji, bruhalci ognja, ...), postavljena bo »mini-rampa« za mlade 
»skejtarje« in kolesarje, ekološka skupina Armada pa bo na 
svoji stojnici ozaveščala mimoidoče in sodelujoče o ekologiji. 
Sodeloval bo tudi Perkmandeljc iz Turističnega društva Trbov
lje. Od 20. ure naprej bo pred muzejem težko pričakovani kon
cert trboveljske skupine Red Five Point Star, ki je bil napovedan 
ob občinskem prazniku, a je zaradi napovedi slabega vremena 
odpadel. Ob tej priložnosti bomo gostili tudi, mladim dobro 
poznano, hrvaško skupino Overflow.

Trboveljčanke in Trboveljčani, pustite avtomobile doma in se 
sprehodite, kolesarite ali rolkajte po Trbovljah! V času od 7. ure 
zjutraj do 19. ure zvečer bodo 22.9.2007 avtobusi Integrala 
Zagorje po Trbovljah vozili brezplačno.
Vse občane prosijo tudi, da ta dan svojih avtomobilov 
ne parkirajo pred muzejem, saj bodo tam potekale 
priprave na prireditev. Prosijo za razumevanje in prijazno 
vabijo na Veselo ulico!

MaH
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Dpmjevcri
Prostovoljci Društva prijateljev mladine Trbovlje se 
že intenzivno pripravljajo na prihajajoče prireditve 
ob Tednu otroka, ki bo potekal prvi teden v mesecu 

oktobru.

Slogan Tedna otroka 2007 je »Zabava in prosti čas mladih«.
V program so vključili več aktivnosti in sicer:
TEKMOVALNI ŽIV ŽAV 
četrtek, 04. oktober 2001 
ob 16. uri 
v Mestnem parku
( v primeru slabega vremena - dežja v četrtek, 11. oktobra) 
KOSTANJEV PIKNIK 
sobota, 06. oktober 2007 
ob 10.uri 
na Kipah
(v primeru slabega vremena - dežja v soboto, 13. oktobra)
DAN TRBOVELJSKIH OTROK 
nedelja, 07. oktober 2007 
ob I6.uri 
v Mestnem parku

(v primeru slabega vremena - dežja v nedeljo, 14. oktobra)

MaH

Rižnarjevina
Predsednica Krajevne skupnosti Dol pri Hrastniku, 

Vojka Povše Krasnik, v svoji izjavi ponovno opo
zarja na še vedno neporušeno Rižnarjevo hišo v 

centru Dola.

Kot je zapisala, je na vsaki seji Krajevne skupnosti izpostavljeno 
vprašanje, kdaj bo porušena hiša Rižnarjevih. Pravi, da so krajani 
nezadovoljni, da upokojenci razmišljajo o začetku zbiranja podpisov 
za porušitev hiše. Vprašanje, kdaj bo porušena hiša, je tako zdaj 
ponovno naslovila na vodstvo lokalne skupnosti. Jani Kraner, direk
tor občinske uprave, je povedal, da usklajevanje zazidalnega načrta 
traja dlje, kot so predvidevali. Dodal je, da bodo - ker so že pridobili 
vsa potrebna soglasja in tudi gradbeno dovoljenje za rušenje - hišo 
podrli najkasneje v mesecu dni.

MaH
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Od Goričkega v Piran

Ko pa prideš ti, se nebo mi razjasni, Čez gore, ravan, seže mi pogled z Goričkega v Piran.
(V. Kreslin)

Ljubitelje pohodništva, narave in glasbe vabim, da se pridružijo 
pohodu z Goričkega v Piran, ki se bo začel v soboto, dne 15. 
9. 2007 na Goričkem - ob 9. uri v Hodošu in bo trajal toliko 
časa, dokler ne pridemo peš do Pirana (približno 12 - 15 dni 
oziroma 300 km).
Pohod bo potekal po trasah evropskih pešpot E6 in E7, ki vo
dita preko Slovenije. Nekje na sredi pa bo pot zavila izven teh 
dveh poti in se usmerila preko Zasavja, od koder smo doma 
pobudniki tega pohoda.
Glede prenočevanja in hrane se bomo sproti dogovarjali in 
usklajevali. Če bo mogoče, bomo spali ob obpotnih gostiščih in 
kmetijah, lahko pa tudi v kakšni telovadnici, pod šotori, kozolci 
ali pod milim nebom.Vsak nosi svoje stroške tega pohoda (hra
na, prenočišče). Stroškov organizacije pohoda ne bo. Dnevno 
bomo hodili 25 - 25 km, mogoče kdaj tudi več ali manj.
Nekaj nas bo hodilo celo pot od Goričkega do Pirana. Pri
čakujemo pa, da se nam bodo na posameznih etapah pridružili 
lokalni ljubitelji hoje, pomoč pri iskanju markacij, poti in stez 
pa so nam obljubili tudi planinci in predstavniki evropskih pe
špoti. Morda se nam bo na kakšnem delu poti pridružil tudi 
Vlado Kreslin ali kdo iz njegove skupine.
Pohod je povezan z izdajo novega albuma Vlada Kreslina z na
slovom Cesta in nosilno pesmijo Z Goričkega do Pirana, zaradi 
katere se je rodila ideja za ta pohod. Na tem pohodu ne bo 
nihče reklamiral samega sebe, nihče nobene dejavnosti, stran
ke, organizacije ali firme. Skupina bo sestavljena izključno iz 
ljubiteljev pohodništva, glasbe in Slovenije.
Vabilo bo v naslednjih dneh objavljeno na www.kreslin.com.Ti
sti, ki bi radi z nami prehoditi celo pot, se prijavite na e-naslov: 
stasa.lepej.odvetnica@siol.net ali na telefon 041 -780-845.

Ostalim, ki boste hodili le posamezno etapo poti, se ni treba 
prijavljati in boste sproti preko medijev obveščeni o tem, kje se 
pohodniki nahajamo ter kje se nam lahko pridružite. 
Pohodnikom želimo veliko dobre volje in tudi potrpežljivosti in 
strpnosti, ko se bomo morda kdaj izgubljali, ko ne bomo našli 
markacij, ko nas bodo bolele noge, ko se bodo pojavili žulji in 
vreme mogoče ne bo ugodno.

Staša Lepej, Zagorje ob Savi

Cenjena rečna dela
Skupina rečnih del pri Društvu upokojencev Trbovlje, ki je bila ustanovljena 4. februarja leta 1981, praz

nuje srebrni jubilej.
Na pobudo Lojzke Vengust in Mimi Jerin so se zbrale v prosto
rih DU Trbovlje upokojenke spretnih rok in se dogovorile, da 
se bodo sestajale vsaj enkrat na teden in tako je še danes. Na
men skupine je bil in je ohranjati bogastvo kulturne dediščine 
ročnih del in k temu vzpodbujati mlajše upokojence.
Ob ustanovitvi je bilo sedem članic. Število se je potem pove
čevalo in danes skupina šteje 23 parov rok. Do leta 1999 je bila 
vodja skupine ročnih del Lojzka Vengust, od leta 1999 do 2004 
Mimi Jerin, od jeseni 2004 daljhe pa je vodja skupine ročnih del 
Vladislava Andjelič.
Že od ustanovitve, leta 1982, je članica skupine Vika Košalin, 
od leta 1985 pa so članice Marija Romih Ani Suša in Milka 
Kurnik, ostale pa so se skupini pridruževale kasneje. Od leta 
1984 sodelujejo s sorodnimi skupinami Društev upokojencev 
v Zasavju, z invalidskimi organizacijami v Zasavju, z DU Rim
ske toplice, DU Selnica ob Dravi, upokojenkami iz Dobrovnika

v Prekmurju, kulturnimi društvi Dobrna, Čeče in z Domom 
upokojencev Franca Salamona Trbovlje.
Članice Skupina ročnih del izdelujejo kvačkane, klekljane in 
vezane izdelke, izdelke umetnega pletenja in gobeline. Zares 
pridno delajo! Svoje izdelke, ki so brez dvoma umetnine in 
unikati, razstavljajo že od leta 1982 dalje v galeriji Delavskega 
doma Trbovlje.
Tako bo tudi letos, ko bodo na ogled postavile, da «prikažemo 
kaj znamo in zmoremo tudi na jesen življenja,«
Ob letošnji 25. letnici obstoja pripravljajo dne 24.09.2007 ob 
17.00 uri samostojno razstavo. Izdale bodo tudi brošuro in pri
ložnostno znamko z žigom in ovojnico.
»Veselimo se veliko obiskovalcev na naši letošnji razstavi, ki 
se bo pričela 24.09.2007 in nadaljevala ob Tednu upokojencev 
od I. do 6. oktobra 2007.« so zapisale članice v povabilu vsem 
ljubiteljem lepega. Besedilo: MaH
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Deževje je prišle v enem kosu

Večurne močno deževje 18. septembra 1007 je od zgodnjih dopoldanskih ur dalje povzročalo velike težave 
v severozahodnem delu Slovenije, zlasti pa v porečju spodnje Idrijce, Bače, najhuje pa je bilo v večjem delu 
zahodnega dela Gorenjske, zlasti v porečju Selške Sore. Popoldne so obilne padavine zajele tudi severne in 
vzhodne predele države.

Povsod so obilni nalivi, ki so se ponavljali vse popoldne in 
pozno v noč, povzročali težave zaradi zemeljskih plazov in 
naraslih meteornih vod in vodotokov, predvsem hudourni
kov in s tem tudi rek.
Najbolj in najprej je narasla Selška Sora, za tem pa še Dravi
nja, Pšata.Tržiška Bistrica in Sora pod Škofjo Loko.Vremen- 
ska ujma je terjala tudi smrtne žrtve, nekaj ljudi pa je bilo 
pogrečanih.
Na širšem novogoriškem območju se je utrgalo več zemelj
skih plazov in hudourniških nanosov že v dopoldanskem 
času. Zaprte so bile številne ceste na tem področju.Voda je 
zalivala objekte, uničila vodovod, ogrožala več vasi in odna
šala avtomobile. Predvidevajo, da je uničila področje Parti
zanske bolnice Franja. Ko je zapihala še burja, niso bile varne 
več niti strehe. Stanje je bilo najbolj kritično na področju 
Železnikov, kjer so pogrešili žensko z devetletnim otrokom. 
Kraj je bil odrezan od sveta.
Na območju Cerknega zemeljski plazovi ogrožajo več hiš, 
Na cesti med dvema vasema sta bila ujeta dva šolska avto
busa in osebno vozilo. Vsi potniki so se umaknili na bližnji 
kmečki turizem.To nista bila edina avtobusa, ki sta obtičala. 
Cerknica in Zapoška sta poplavljali, meteorne vode zaliva
le ..Zvečer so se razmere v regiji umirile.
Huje je bilo na Gorenjskem, zlasti ob porečju Selške Sore. 
Težave pa so bile tudi drugod v občini Radovljica. Do več
era je popolnoma nedostopen postal Bohinj, kjer so ostali 
ujeti trije vozniki tovornjakov, ki niso mogli nikamor, a so jih 
bohinjski gorski reševalci uspeli rešiti. Dva avtobusa šolskih 
otrok, ki so bili namenjeni v Bohinj in os ostali ujeti, so gor
ski reševalci rešili in prenočujejo v Bohinjski Bistrici.
Na območju občine Cerklje je v kraju Zalog med gasilsko 
intervencijo prišlo do smrtne žrtve. Prostovoljnega gasilca 
PGD Zalog je ubil električni udar.
Manjše težave so bile dopoldne tudi na območju Kranja . 
Marsikje na Gorenjskem je bila zaradi slabega vremena mo
tena oskrba z električno energijo in vodo ter telefonske po
vezave. Zaradi poplavljenih vozišč in nanosov zemlje so bile 
zaprte številne ceste.
Razmere v državi so se precej poslabšale proti večeru.Veli
ke težave so zajele zahodno štajersko regijo.V popoldanskih 
urah so pričeli groziti številni plazovi in narasle vode. Največ 
težav je bilo v občinah Vransko, Brasloveč, Polzela, Žalec, Slo
venske Konjice, Celje,Vojnik,Velenje, Šmartno ob Paki, Reči
ca ob Savinji, Mozirje, Nazarje, Zreče...Na tem področju so 
bile zaradi poplavljenih cestišč zaprte številne ceste. Reka 
Savinja je v večernih urah hitro narasla ter poplavila najprej 
v spodnjem toku, na območju Laškega in je ponoči še naraš
čala. Voda je vdrla v prostore Zdraviliškega doma v Laškem. 
Višje v regiji pa sta poplavljali Ložnica in Voglajna. V občini

Braslovče (na območju Letuša v kraju Podgorje) je zemeljski 
plaz zasul hišo in v njej dve osebi. Obe osebi naj bi umrli. 
Tudi na širšem mariborskem območju so se malo pred 15.00 
uro pričele težave. Največ jih je bilo na območju Slovenske 
Bistrice. Plazovi in vode, tako kot povsod, so ogrožali tudi 
področja koroške regije.
Do večera v Posavju še ni bilo večjih težav. Gasilci PGD Sev
nica so pomagali pri umiku čolnov na Savi lastnikom, ker so 
pričakovali vodni val na reki Savi. Odstraniti je bilo treba tudi 
padla drevesa, ki so ovirala promet.
V drugih predelih do večera ni bilo takih težav, kot na Go
renjskem, vendar se je ponoči marsikje (Postojna, Koper, Po
murje.. )stanje precej poslabšalo zaradi močnega neurja.
V Zasavju je v Hrastniku po 19.00 uri voda zalila prostore 
Nogometnega kluba Hrastnik, nato pa še kletne prostore 
na Novem Logu in v stavbi Mercatorja. Ob 21.38 pa je voda 
zalila podvoz pod železnico na Cesti Hermana Debeljaka. 
Gasilci PGD Hrastnik - mesto in PGD Dol pri Hrastniku so 
izčrpali vodo iz poplavljenih prostorov, očistili jaške in omo
gočili prost pretok deroče vode. Opravili so tudi ogled kri
tičnih lokacij in preverjali stanje vodotokov. Delavci uprav
ljavca stanovanj na Novem Logu pa so prekrili streho, ki jo 
je odkril veter.
V občini Zagorje ob Savi je bilo zvečer tudi nekaj interven
cij zaradi močnega deževja.Voda je zalila kletne prostore na 
Polju, kjer je zaradi visoke vode prišlo tudi do izlitja fekalij 
- posredovali so delavci JKP Zagorje.
V Šklendrovcu je hudournik ogrožal hišo, zato so gasilci 
PGD Zagorje-mesto preusmerili vodo v potok. Gasilci so 
tudi opravili ogled tovarne S VE A Zagorje in večih drugih 
lokacij v Zagorju.
V Šklendrovcu se je na cesto sprožil plaz in je bila nepre
vozna, dokler niso plazu odstranili.
V Trbovljah pa je voda preplavila regionalno cesto. Po prvem 
vtisu naslednje jutro so delavci Komunale na terenu in po
sledice le ne bodo tako hude, kot drugje po državi.
Pričujoče podatke je Regionalni center za obveščanje posre
doval navsezgodaj 19. septembra in zapisal, da so pridobljeni 
iz različnih virov in niso dokončni. Zaradi velikega obsega 
dogodkov in mnoštva informacij tudi niso nujno povsem na
tančni.
Vodotoki v zahodni in severozahodni Sloveniji so se zjutraj 
19.09.2007 pričeli počasi umirjati, vodotoki v vzhodni, osred
nji in jugovzhodni Sloveniji pa bodo v srednjem in spodnjem 
toku sprva še v naraščanju. Ker so padavine do jutra povsod 
ponehale, so se razmere proti jutri večinoma povsod pričele 
umirjati.

MaH
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Anja Obran, Petra Knez in Anja Žibert

Skupaj in vsaka zase so najlepši cvet v svetu glasbe v polnem razcvetu, v svojem mladem življenju pa

Dekleta so Zasavčanom zagotovo 
poznana, posebej tistim, ki imajo 
radi dobro domačo narodno zabav
no glasbo. Niso pa le Zasavčani in 
sploh slovenska glasbena scena tisti, 
ki se srečujejo z njimi.Zelo zaželene 
so tudi v Kanadi in Ameriki, na kon
certih in srečanjih, ki jih pripravlja
jo društva, ki združujejo ‘ameriške’ 
Slovence v Združenih državah in v 
Kanadi. Na straneh Zasavca smo 
se srečali z njimi pred tremi leti, 
ko so se vrnile z gostovanja po Ka
nadi. Navdušile so občinstvo in pri
čakovati je bilo ponovno povabilo. 
Seveda le-to ni izostalo.Tokrat smo 
se pogovarjali z dekleti ob vrnitvi z 
gostovanja po Kanadi in Združenih

državah Amerike.
V poletnem poznem popoldnevu se je 
Najlepši cvet »odprl« samo za Zasavca 
in naš klepet kar ni hotel pojenjati.Toliko 
zanimivega vedo povedati Anja, Petra in 
Anja, da je dosti za cel roman in ne le za 
kratek intervju v Zasavcu.
Majčkena težava je le v tem, da smo se 
pogovarjali z dvema Anjama in Petro, vse 
so zgovorne, vse so doživele mnogo in 
vsaka po svoje gleda na svet, enako pa na 
glasbo. Anja Žibert je bila prva sogovor
nica.

Ste tudi letos potovale Ameriko na 
povabila slovenskih izseljencev?
Da, odzvale smo se povabilu predsednika 
izseljeniškega društva Triglav Joa Razpo
tnika, ki nas je povabil že prvič. Z mano 
(Anja Žibert) in s Petro je v sorodu, tako 
da je povezava vsestranska. Društvo Tri
glav nas je povabilo in organizirali so pet 
nastopov v Kanadi in en nastop v ZDA v 
Clevelandu.

popki, ki se rahlo odpirajo...v

Najlepši cvet
Kakšni občutki so bili vaši občutki 
ob potovanju?
Kaj bi rekla? S Petro sva že bili tam, za 
tretjo članico Anjo Obran, ki je prišla k 
ansamblu pred dvema letoma, je bilo po
tovanje nekaj čisto novega. S Petro sva bili 
polni pričakovanj ali bo tako »fajn« kot je 
bilo prvič ali bo boljše ali bo slabše... 
...in?
Ja, bilo je zelo fino. Vedno se razveselijo 
obiska iz Slovenije, tako Američani kot 
Slovenci. Pravzaprav je zelo zanimivo, 
kako dober je njihov odziv, glede na to, 
da prihajamo iz države, ki je vsaj večina 
Američanov ne poza (dobro).
Polko, ki jo sicer tudi oni poznajo, izvajajo 
na popolnoma drugačen način kot me, 
zato jih naše igranje navdušuje, morda 
jim zveni na nek način domače, vsaj ne
katerim starejšim. Publika je bila na nekaj 
»špilih« večinoma starejša, na treh pa je 
bilo tudi precej mladih ljudi. Nastopi so 
trajali po štiri ure.V prve pol ure smo se 
predstavile z našimi skladbami, v nadalje
vanju pa smo igrale za ples.

Kako dolgo je trajal vaš ‘izlet’?

Tri tedne smo bile tam. Med vikendi, so
bota in nedelja, smo nastopale, ostali čas 
smo si ogledovale znamenitosti Amerike. 
Stanovale smo pri sorodniku Joeju Raz
potniku, on nas je tudi povabil na gosto
vanje in bile smo zelo dobrodošle in lepo 
sprejete. Vsi smo uživali in upamo, da se 
kmalu spet srečamo.

Ste si uspele ogledati tudi nočno 
življenje mladih?
Žal,Anja (Obran) še ni polnoletna in tako 
smo si ogledovale le legalne zabave, kjer 
je seveda »vse pod kontrolo«. Le enkrat 
nam je uspelo »švercati«. Mladi so v glav
nem taki kot drugod in tudi pri nas. Veli
ka razlika je v tem, da se na naših zabavah 
srečajo po tri narodnosti, tam se jih na 
enem mestu znajde po deset, vsaka s svo
jimi navadami in z nekaj skupnimi.

Kaj pa nova poznanstva?
Ja, spoznale smo nekaj novih ljudi. Posebej 
lepo so nas sprejeli v Ameriki, v Clevelan
du in gospod Ribič, ki je tam predsednik 
(društva izseljencev op.p.) je že omenjal, 
da je mogoč obisk prav v Ameriki, da bi 
tam stanovale in bi bil poudarek turneje 
prav na , ker do ameriških tleh. Sedaj je 
bila glavnina nastopov v Kanadi.
Se najmočnejši vtisi s turneje?
Kar zadeva glasbeni del tega tritedenske
ga obiska v Kanadi in Ameriki je najmoč
nejši vtis pustil obisk v Clevelandu. Imajo 
izredno lepo urejene društvene prosto
re, tam imajo božanski bazen, golf igriš
če. ..res smo bile navdušene nad obiskom 
in tudi »špil«, ki smo ga tam odigrale je bil 
drugačen od drugih.Vse je bilo zelo spro
ščeno in prav tako smo se počutile, kot 
na pravi slovenski veselici, ki jih je tudi 
čedalje manj v Sloveniji...Mladi v ZDA so 
vsi vključeni v dejavnosti v slovenskih iz
seljeniških društvih, zanima jih vse, kar je 
povezano s Slovenijo in Slovenstvom in 
tudi govorijo slovensko, medtem ko so v 
Kanadi taki bolj izjeme kot pa pravilo.

Neprijetnosti s potovanja?
Ja, s prtljago so bile težave. Namreč po-
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škodovali so nam izposojen kovček za 
sintisajzer in to ni najbolj prijeten obču
tek. »Odbili« so mu vogal in za nameček 
potem še sintisajzer ni deloval. Seveda 
smo takoj napisale dolgo pritožbo, nakar 
smo premaknile gumb z 220 V na I 10 V, 
kakršna je pač tam napetost in veselo za
igrale.Vse je bilo OK, odgovor na pritož
bo pa še vedno čakamo.
Koliko časa ste že skupaj?
V tej zasedbi igramo dve leti. Drugače pa 
že (malce razmišljanja in pomoči ‘men
torja’ Franca Vidergarja,op.p.) sedem let. 
Anja Žibert - harmonika, kitara, 
vokal
Anja Obran - bas kitara, kitara, 
vokal
Petra Knez - kitara, klaviature,

Skrivonjt lovljenje po seniku 
ko sprovijali no rok* to temo 
/am ljubezni vi* to te rodile 

Tih fesih rt1 je Ho lepo.

las nazaj vrnila 
last starih dni 

zmenek povabila

vokal

Zasedba se je spremenila, kvaliteta 
ostaja?
Hja, eno leto smo več ali manj počivale. 
Anja Obran, ki je postala nova članica, se 
je čisto od začetka učila bas kitaro. Po
tem enem letu se je vklopila v ansambel 
in se je vse začelo spet premikati. Priha
ja iz Moravč in igra dve mogoče tri leta.

Prejšnja članica nas je zapustila zaradi šol
skih obveznosti in poiskati smo morale 
novo moč. Poizvedovali smo po glasbenih 
šolah in ugotovili, da je zelo zelo težko 
najti punco, ki bi igrala bas kitaro. Srečno 
naključje, ob pomoči člana drugega an
sambla, je Anjo pripeljalo k nam, v bistvu 
neuko in...

Anja?
Preden sem prišla k ansamblu sem se 
začela, potem sem se uvajala, dve leti pa 
smo že skupaj. Za vsako vajo se dogo
vorimo, se pokličemo in se dobimo na 
Vidrgi.Vadimo pa glede na nastope. Pred 
nastopi se večkrat dobimo in preigrava
mo, enkrat na teden pa se zagotovo do
bivamo ne glede na nastope.

ta trenutek razmišljamo glede glasbene 
poti.

Kratkoročni načrti pa so?
Po enem letu priprav za obisk v Ameri
ki bi si rade malce oddahnile, odpočile. 
Seveda bomo tudi nastopale, ampak po
udarek bo na počitku.
Zaenkrat puščamo vse odprto...

Ali bi prišle v Čemšenik?
(lonček je pristavila Stanislava -op.p.)
Ja, zakaj pa ne, povabite nas.

Torej, Najlepši cvet, zadnjo nede
ljo v septembru ste lepo vabljene 
v Čemšenik na srečanje ljubiteljev 
glasbe.

Poskrbite tudi za »šov« program na 
svojih nastopih?
Da, seveda. To spada zraven vsakega spi
la.

Imate svoje avtorske komade?
Da. Sedaj smo izdale tretji CD na katerih 
so naše skladbe, nekaj priredb, nekaj ven
čkov... Za novega, tretjega, nam je nekaj 
skladb napisal Brane Klavžar in besedila 
Fanika Požek na njem so skladbe Igorja 
Podpečana, Ivana Sivca, večino glasbe pa 
je avtorsko delo našega mentorja Fran
cija Falanta, kar je zabavne glasbe Jani 
Kotnik, besedila pa naša učiteljica petja 
Aleksandra Zupanc.

Se bo katera od vas podala poklicno 
na glasbeno pot?
Zame je glasba zgolj hobi. Hodim na fa
kulteto in v službo in se z glasbo in so
delovanje v ansamblu ukvarjam zgolj lju
biteljsko in občasno...
Nič resnega ne nameravamo. Malce za
igrati ob raznih priložnostih, to je vse, kar

Ne, to ni bil konec klepeta, to je bil šele 
začetek, saj smo se pogovarjale tudi o 
fantih, slovenskih in onih preko oceana, 
o ta zaresnih načrtih v življenju. Dekleta 
so kar preveč realna, vendar to, kar so za
upale našim ušesom, smo z zadrgo zaprli 
za nekaj časa - do naslednjega pogovora, 
ko se spet srečamo.

Besedilo: Marta Hrušovar 
Slike: St.R.

OBVESTILO
TD Čemšenik 30. 9. 2007 prireja 4. predstavitev 
glasbenikov.
Glasbeniki se za nastop lahko prijavijo do 25.9. na 
tel. 031 733 702 v večernih urah.
Vsi ljubitelji glasbe pa so vabljeni na prireditev, 
ki bo istega dne ob 15. uri v Prosvetnem domu v 
Čemšeniku.
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Čarovniške počitniške 
delavnice Srednje šole 

Zagorje
Srednja šola Zagorje je konec avgusta s počitniškimi delavnicami privabila številne »počitnikarje«, ki so

spoznali marsikatere čarovniške skrivnosti.

Vroče sonce, smeh, veselje, igrivost, potepanja - vse to je vsak
danje v
brezskrbnih počitniških dneh. Ko se spomnimo svojega otro
štva in počitnic, se zavemo, da je tudi v brezskrbnih dneh tlela 
želja po novih aktivnostih, izzivih, druženju in spoznavanju no
vih prijateljev.

Utrinek z delavnice Čira Čara - čarovnica napackana

Društvo prijateljev mladine Zagorje je v sodelovanju s Srednjo 
šolo Zagorje pripravilo za otroke: malčke, osnovnošolce in 
dijake, pester konec počitnic. Kako? Profesorji s Srednje šole

Zagorje so 21., 22., 27. in 28. avgusta pred Delavskim domom 
Zagorje in v prostorih Srednje šole Zagorje pripravili šest raz
ličnih, čisto pravih »čarovniških« delavnic.
Tisti, z veseljem do likovnega ustvarjanja, so se udeležili de
lavnice Čira čara - čarovnica napackana, kjer so pod men
torstvom Tatjane Alauf ustvarjali ter packali prijazne in manj 
prijazne čarovnice, istega dne pa so mali kemijski čarovniki 
z mentorico Stano Kovač Hace čarali z različnimi kemijskimi 
snovmi in pripravili pravo čarovniško vzdušje. Naslednjega dne 
je mlade strastne matematike pričakala mentorica Marija Su
hadolnik s pravo čarobno kocko, ki jih je začarala v skrivnost
no čarovniško matematično uganko.V začetku zadnjega tedna 
počitnic so mladi ustvarjalci pod mentorstvom Karmen Pevec 
izdelovali iz gline čarovniške hiške najrazličnejših oblik, igralski 
talenti pa so z mentorico Tanjo Tkauc spoznali gledališko igro, 
si izdelali kostume, poskrbeli za masko in uprizorili avtorsko 
delo mentorice Čarovnica Vilma gre na prvi zmenek. Čisto za 
konec pa jih je čakala še vedno najbolj privlačna in obiskana 
delavnica Čarobni koktelji pod mentorstvom Andreja Naglava. 
Otroci so mešali različne brezalkoholne čarovniške napitke, jih 
okrasili s čarovniško dekoracijo ter jih poimenovali.
Vsi udeleženci so bili nad čarovniškimi delavnicami SSZ zelo 
navdušeni, saj so si na ta način polepšali zadnje dni počitnic 
ter se prepustili domišljiji in čarovništvu; mentorji počitniških 
delavnic pa so bili očarani nad ustvarjalnostjo mladih, ki je v 
današnjem času vedno bolj potrebna - s čarovnicami ali brez.

Besedilo:Tanja Tkauc, slika: SSZ

Ariart
Prvi klarinetist Slovenske Filharmonije in profesor na Akademiji za glas
bo, prof. Jože Kotar, bo 16. septembra 1007 ob 10.30 uri v dvorani 
Glasbene šole Trbovlje pripravil koncert priznanih komornih zasedb, v 
katerih sodeluje kot izvajalec.

Glasbena šola Trbovlje bo v svoji dvorani v sredo, 26. septembra 2007 ob 19.30, 
gostila prvega klarinetista Slovenske filharmonije in profesorja na Akademiji za 
glasbo, Jožeta Kotarja. Predstavil se nam bo v različnih komornih zasedbah, 
v katerih sodeluje kot izvajalec in sicer ARIART, Slovenski sekstet klarinetov, 
Pihalni trio Slovenske filharmonije in zasedba MD7. Izvajali bodo dela starejših 
in novejših datumov nastanka, predvsem pa napovedujejo poslušljive in dobre 
skladbe, ki obiskovalcev ne bodo pustile ravnodušnih. Poseben gost bo umetni
ški vodja skupine MD7, prof in dekan Akademije za glasbo, Pavle

MaH
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PREDSTAVITEV IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA HERA
Izobraževalni zavod Hera je bil ustanovljen leta 1999. Naša dejavnost je povezana z izobraževanjem odraslih, velikokrat le s svetovanjem. Bodoči udeleženci 
nas obiščejo in sprašujejo za nasvet, kam naj se usmerijo glede nadaljnjega izobraževanja, kaj je za njih primerno glede na zaposlitev, ki jo trenutno 
opravljajo. Svetujemo jim in predlagamo optimalno pot, kaj je za posameznika najbolj primerno, kaj ga veseli in zanima in katera znanja potrebuje. Naše delo 
je povezano z novimi in učinkovitimi načini učenja. Naš največji uspeh je, če našemu udeležencu uspe na delovnem mestu napredovati ali celo dobiti novo, 

boljšo zaposlitev.

LOKACIJA

V Ljubljani imamo sedež na Kržičevi ulici 7 (Bežigrajski dvor), predavanja se izvajajo 
v prostorih poslovne stavbe Slovenijales, Dunajska 22, (poleg Gospodarskega 
razstavišča). Predavalnice, računalniška učilnica in knjižnica se nahajajo v IV. 
nadstropju.

Referat IZ Hera na Kržičevi 7 v Ljubljani

V našem zavodu izvajamo naslednje višješolske strokovne programe (Vl.stopnja 
izobrazbe):

• Računovodja diplomanti pridobijo naziv Računovodja ■ NOVO,
• Poslovni sekretar diplomanti pridobijo naziv Poslovni sekretar,
• Komercialist diplomanti pridobijo naziv Komercialist,
• Multimediji diplomanti pridobijo naziv inženir Multimedijev,
• Strojništvo diplomanti pridobijo naziv inženir Strojništva - NOVO
• Komunala diplomanti pridobijo naziv inženir Komunale.

Vpisni pogoji Višješolski študijski programi so dvoletni ter omogočajo pridobitev 
višje strokovne izobrazbe za delo v poklicih, navedenih v nomenklaturi poklicev 
oziroma poklicnem standardu. So izrazito praktično naravnani, saj je okrog 40 
odstotkov študijskega programa namenjenega praktičnemu izobraževanju 
študentov v podjetjih.

V višješolske strokovne programe se lahko vpišejo z:
• Maturo, poklicno maturo ali zaključnim izpitom oziroma 

diplomo pred uvedbo poklicne mature.
• Mojstrskim ali delovodskim oziroma poslovodskim izpitom, če imajo tri 

leta delovnih izkušenj ter opravite preizkus znanja iz slovenskega 
jezika in matematike ali tujega jezika, v obsegu poklicne mature.

• Če se bodo kandidatke in kandidati prijavili za vpis v študijski 
program Multimediji, morajo poleg splošnih pogojev opraviti preizkus 
posebne nadarjenosti.

Trajanje izobraževanja, kako poteka.

Študij na vseh programih izobraževanja traja po programu dve leti, 
v tem času se izpeljejo predavanja, vaje, izpiti. Nekaj časa si 
študenti vzamejo za diplomsko delo. Predavanja potekajo v 
popoldanskem času, od 16.30 do 19.30 ure. Veliko vaj se izvaja v 
podjetjih, kjer se študenti srečajo z realnimi poslovnimi dogodki.

•Jelka Cjuha ravnateljica višje strokovne šole

V šolnino, ki je določena po ceniku, se upoštevajo stroški predavanj, gradiv, vsi 
izpitni roki, konzultacije in dokumentacija, ki jo študent potrebuje v času študija 
(potrdila o šolanju in ostala dokumentacija).
Nekaterim študentkam in študentom, ki so nezaposleni, stroške šolanja plača Zavod 
za zaposlovanje.

Študentke in študentje, ki so vpisani kot izredni študentje, imajo isti status kot redni 
študentje, kar se tiče zavarovanja, dela prek študentskega servisa, itd.

Način študija in časovna razporeditev predavanj.

Predavanja so organizirana za vse predmete, za obiskovanje posameznih predavanj 
se študent odloči glede na razpoložljiv čas. Predavanja in vaje se organizirajo 2 do 3 
krat tedensko v popoldanskem času. Predavatelji, ki poučujejo posamezne 
predmete študentom podajo navodila in se dogovorijo o načinu dela. Študent precej 
študijskih obveznosti opravi doma (seminarske naloge, vaje) in s tem načinom 
pridobi določena potrebna znanja.

Ker gre za izobraževanje odraslih, ki so v večini primerov zaposleni, predavanja in 
vaje potekajo v popoldanskem času. Naša prednost in posebnost so manjše 
skupine, individualno delo, prijazen in neposreden kontakt s predavatelji in vodstvom 
šole.

Ponudba srednješolskih programov

V šolskem letu 2007/2008 bomo za odrasle izvajali srednješolski program
Ekonomski tehnik ter program Medijski tehnik

Direktorica Renata Rankovič na svečani podelitvi diplom

Kaj poleg srednješolskih in višješolskih programov še ponujamo.

Poleg srednješolskih in višješolskih programov nudimo tudi izobraževanja tujih 
jezikov za skupine in posameznike. Naša prednost so specialni programi za 
bančnike, zavarovalništvo, gostinstvo, turizem, prilagajamo se posameznim 
podjetjem oziroma ciljnim skupinam.
Organiziramo seminarje za področje delovnih razmerij, davčne zakonodaje, 
gospodarskega prava in javne uprave. To so enodnevni seminarji, na temo novosti, ki 
se pripravljajo v zakonodaji.
Organizacija delavnic za manjše skupine na temo potnih stroškov, blagajniškega 
poslovanja, letnih popisov, itn., so naša posebnost, ker se izobražuje manjše 
skupine. Kontakt s predavateljem je mogoč tudi pozneje za strokovna vprašanja, ki 
se pojavijo med delom.

Pripravljamo treninge za vodilne in vodstvene delavce na področju retorike, 
komunikacije, poklicne etike, itd.

ZAKLJUČEK
Učenje je uspešno samo takrat, če udeleženca pripravimo na razmere, ki ga čakajo. 
Umetnost poučevanja pa se spreminja v umetnost, kako naučiti ljudi, da se bodo 
znali učiti sami in da starost in leta ne igrajo nobene vloge. Pomembno je le, da imajo 
možnost naučiti se, kako uporabiti sebi najprimernejši in najljubši način učenja in 
pridobivanje znanja.

Nihče se ne sme zadovoljiti s plazenjem po tleh, če v sebi čuti moč za letenje.

[KONTAKT: IZ Hera, Kržičeva 7, Ljubljana, telefon 01 23 00 180, ali 01 23 00 192, E-naslov: info@iz-hera.si; internet: www.iz-hera.si ]
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V sredinem popoldnevu, 11. septembra 1007, so se razjasnili obrazki malih bolnikov v trboveljski otroški 
bolnišnici, ko so jih obiskali klovni zdravniki, ki delujejo v društvu Rdeči noski.

Da takšen obisk veliko pomeni vsem, malim bolnikom 
in zaposlenim, je potrdila doktorica Magda Lušič, vodja 
pediatričnega oddelka Splošne bolnišnice v Trbovljah. 
Zeli si, da bi jih Rdeči noski obiskali vsake tri mesece.
Ob tej priložnosti se je pohvalila z možnostjo sobivanja staršev 
z otroki, tako da starši za sebe plačajo za dnevno oskrbo 15 
€. Obiski na oddelku niso omejeni le na določene ure, imajo 
vzgojiteljico, ki zna dobro zapolniti čas na različne načine, da 
so otroci zadovoljni. Z dobro organizacijo poskrbijo, da so dia
gnoze postavljene v kratkem času, zato je pri njih povprečna 
ležalna doba manj kot tri dni.

Direktorica SBT, Marina Barovič, se je klovnom zdravnikom 
zahvalila za obisk, saj ve, da je smeh pol zdravja in zaključila s 
povabilom : Čakamo, da pridete tudi prihodnjič.
Viziti klovnov zdravnikov so spontano pridružili tudi obisko
valci malih bolnikov.
Z obiskom se je povsem spremenil bolnišnični vsakdanjik, saj 
si bodo otroci zagotovo zapomnili vragolij, ki so jim bili priča. 
Vsakdo od njih je dobil za spomin rdeči nosek. Do konca obis
ka so bili vsi klovnirani in zadovoljni obrazi so povedali več kot 
besede.
Gonilna sila Rdečih noskov, Eva Škofič - Maurer, edina diplomi
rana klovnesa pri nas, je pojasnila namen ustanovitve društva, 
način izbire sodelavce na avdicijah in organiziranje delavnic za

usposabljanje, da vsakdo razvije lastno umetniško identiteto. 
Pridružili so se tudi mednarodnemu društvu, kjer danes so
delujejo z Avstrijskim, Nemškim, Madžarskim, Slovaškim in Če
škim društvom Rdečih noskov.

Ljubljansko pediatrično kliniko obiskujejo že od marca 2004, 
od septembra 2006 pa tudi otroški oddelek Splošne bolnišnice 
Maribor.Tako redno delajo vizite na hematoonkološkem, nev
rološkem, nefrološkem in dializnem oddelku pri malih ljubljan
skih bolnikih, vsak drugi torek pa pri mariborskih.
V letošnjem septembru so pripravili turnejo, na kateri bodo 
obiskali male bolnike v vseh dvanajstih slovenskih otroških bol
nišnicah (na Ptuju, v Mariboru, Novi Gorici, Izoli, Celju, Slovenj 
Gradcu, Brežicah, Novem mestu, na Jesenicah,V Murski Soboti, 
Trbovljah in Ljubljani op.a.). Finančno in organizacijsko pomoč 
jesenske turneje je omogočila Generali Zavarovalnica d.d., Re
nault pa je za čas turneje, med 4. in 26. septembrom, odstopil 
živo rdeč nov Twingo. V sklopu turneje so se kot donatorke 
priključile tudi nekatere občine.

Poslanstvo Rdečim noskom v letošnjem letu pomaga uresni
čevati Mobitel d.d., Elektro Ljubljana d.d. pa mesečno donira 
sredstva na njihov račun, nedavno se jim je kot donator pri
ključil tudi LEK d.d., Reciklažno podjetje Emstar, ki jim za 
vsako izpraznjeno kartušo nameni I €. S poslanim SMS na 1919 
in ključno besedo NOSKI, donira 0,96 € (bivših 230 SIT) lahko 
vsakdo ali pa jim donacijo nakaže na transakcijski račun pri 
Bank Austria IBAN SI56 2900 0005 5219 532, sklic 99, namen 
plačila : Donacija Rdečim noskom.
Kako hudo je preživljati dneve v bolnišnici! Pomagajmo Rde
čim noskom, da bodo lahko pogosto obiskovali male bolnike v 
vseh bolnišnicah! Besedilo in slike: Irena Vozelj
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soboto, 15. septembra 
tnem dnevu, ki se je naredil prav

0303WDogajalo

Besedilo: MaH 
Slike: MoniK
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Kdo je vabil?
■psi na Mrzlici
Župani občin Hrastnik, Laško, Prebold,Tabor,Trbovlje, Zagorje ob Savi in Žalec

1 Savinjčani, Zasavčani in Laščani 
Q Pred in v Planinski dom na Mrzlici 

Zaradi tradicije

• c



V HypoGroup
BANK ALPE ADRIA

Smo del uspešne mednarodne finančne skupine, ki je prisotna v 
12 državah Evrope. V Sloveniji smo prodorna banka, ki hitro širi 
svoje poslovanje in poslovno mrežo. Zaradi širitve obsega 
poslovanja iščemo samoiniciativne in samostojne sodelavce, s 
katerimi bomo tudi v prihodnje skupaj uresničevali ambiciozne 
načrte. Pridružite se dinamični ekipi na naslednjih delovnih mestih:

V POSLOVALNICI TRBOVLJE:

VODJA POSLOVALNICE (miz)

Vaša naloga bo vodenje in organiziranje dela v poslovalnici ter 
aktivno trženje storitev banke na področju poslovanja z občani 
in poslovanja s podjetji.

Od vas pričakujemo:
• VII. oz. najmanj VI. stopnjo izobrazbe ekonomske ali druge 

ustrezne smeri
• aktivno znanje angleščine
• najmanj 4 leta delovnih izkušenj na področju poslovanja z občani 

ter poslovanja s podjetji
Prednost pri izboru bodo imeli kandidati z:
• opravljenim izpitom s področja trženja vzajemnih skladov
• licenco za zavarovalnega posrednika

Da bi skupaj uspešno dosegali zastavljene cilje, od vas pričakujemo 
odlično razvite prodajne veščine, veliko mero samoiniciativnosti 
in dobre organizacijske sposobnosti.

OSEBNI BANČNIK (mIz)

Vaša naloga bo trženje storitev banke občanom, izpeljava 
kreditno depozitnih in zavarovalniških poslov, poslov kartičnega 
poslovanja, elektronskega bančništva in investicijskega 
bančništva ter osebna obravnava strank.

Od vas pričakujemo:
• VI. oz. najmanj V. stopnjo strokovne izobrazbe
• najmanj pasivno znanje angleščine in /ali nemščine
• najmanj 2 leti delovnih izkušenj v trženju bančnih storitev 

občanom
• dobro razvite prodajne veščine 
Prednost pri izboru bodo imeli kandidati z:
• opravljenim izpitom s področja trženja vzajemnih skladov
• licenco za zavarovalnega posrednika

BANČNI REFERENT NA OKENCU (m/ž)

Vaša naloga bo opravljanje vseh blagajniških poslov, trženje 
storitev banke občanom, svetovanje strankam, reševanje 
reklamacij ter skrb za bankomate.

Od vas pričakujemo:
• V. stopnjo izobrazbe
• najmanj pasivno znanje angleščine
• najmanj 1 leto delovnih izkušenj na enakih ali podobnih delih
• veselje do dela s strankami

In kaj vam nudimo mi? Delo v prijetnem delovnem okolju, 
kreativno delo polno novih izzivov, možnost pridobivanja novih 
znanj in osebnostnega razvoja.

Prijave z dokazili o izpolnjevanju razpisanih pogojev sprejemamo 
8 dni po objavi na naslov:

O Hypo Alpe-Adria-Bank d.d., Dunajska 117,1000 Ljubljana, (z oznako: Razpis); 
oz. po elektronski pošti na naslov: kadrovska@hypo.si

lisca Je »pela
»Lisca naj be mesto druženja veselih ljudi ■ ob 

pesmi,« so zapisali sevniški planinci leta 1001, ko 
se je začela njihova prireditev Lisca poje - srečanje 

ob razgledni tabli,
V nedeljo, 0. septembra 1007, ko so se ob Tončko
vem domu spet zbrali ljubitelji petja in gora, pa je 
njihovo srečanje sovpadalo še z dnevom zasavskih 

planincev in akcijo Slovenija planinari.

je, Občino Sevnica, Za
vodom KSTM Sevnica, 
ZKD Sevnica in JSKD 
območna izpostava 
Sevnica.

Besedilo: Fanči Moljk 
Fotografije :Jože Prah

ercator
Poslovni sistem Mercator, d.d., Dunajska cesta 107, Ljubljana

Obveščamo vas, da imamo možnost 
oddati v najem naslednje lokale:

1. Kisovec, Borovniško naselje 1;
40,30m2
(lokal za trgovsko ali storitveno dejavnost)

2. Kisovec, Trg Pohorskega bataljona 4;
334,00 m2 (lokal za trgovsko dejavnost)

3. Market Izlake, Izlake 5;
70 m2 (lokal za trgovsko dejavnost)

Prosimo vas, da se nam v vlogi predstavite tudi s 
svojo dejavnostjo.

Vabimo vas, da pisne vloge najkasneje do četrtka, 
27.09.2007 pošljete na naslov:
Mercator, d.d., Cesta na okroglo 3, 4202 Naklo, 
Sektor dopolnilne trgovske storitve, z oznako »za 
najem lokala«.

Mercator, d.d. si pridružuje pravico, da ne izbere 
nobenega od prijavljenih kandidatov.

Kljub temu da zbori v glavnem še niso začeli z redno vad
bo, ko se je bilo treba prijaviti, se ja zbralo kar lepo število 
pevskih zborov oziroma skupin: Encijan iz Sevnice, Plavice
iz Hrastnika, Slavčki iz Trbovelj,...in.........Vsak je lahko zapel
dve pesmi, vsi pa so dobili note za učenje pesmi Lisca, ki so 
jo pod vodstvom Jožeta Pfeifarja na koncu zapeli skupaj. 
Planince so pozdravili predstavniki planinskih društev in 
številni ugledni gostje, med katerimi je bil tudi predsednik 
MDO Borut Vukovič, ki je poudaril pomen planinarjenja za 
posameznika in družbo. Prireditev so organizirali PD Lisca 
Sevnica in Tončkov dom na Lisci v sodelovanju z MDO Pla

ninskih društev Zasav-



Harmonike v 
Čečah

V soboto 8. septembra 100Z je v Čečah nad Trbov
ljami potekalo že 7. srečanje harmonikarjev.

Udeležba na srečanju je bila več kot odlična, saj se je 
srečanja udeležilo 72 harmonikarjev. Večina se jih je 
predstavilo s samostojnim nastopom, nekateri pa so 
igrali v duetu ali v skupini. Srečanja so se udeležili tudi trije 
orkestri harmonikarjev in sicer Vaški godci, Orkester frajto- 
narjev Robija Goličnika in domačini harmonikarski orkester

CM»WWi©_

Antona Ahaca. Razveseljivo je, da je bilo med nastopajočimi 
kar tri četrtine mladih glasbenikov, še bolj razveseljivo pa je, da 
kvaliteta harmonikarjev, predvsem mladih, iz leta v leto raste. 
Med harmonikami prevladuje diatonična harmonika, sledi ji kla
virska harmonika, le malo pa je kromatičnih harmonik. 
Naslednje Vlil. srečanje bo drugo leto zadnjo soboto v maju.

Besedilo: Franjo Bizjak, slika: MoniK

Akordeon na 
Mlinšah

V dvorani Zadružnega doma na Mlinšah je bil 7. 
septembra 1007 gost Primož Parovel, akordeon.

Primož Parovel je študiral na Akade
mijah za glasbo v Weimarju v Nemčiji, 
v Helsinkih na Finskem in vWurzbur- 
gu v Nemčiji, kjer je 2005 zaključil po
diplomski študij.
Na 36. mednarodnem harmonikarskem tek
movanju v Klingethalu (Nemčija) leta 1999 
je prejel 3. nagrado, leta 2004 je zmagal na 
XII. Mednarodnem harmonikarskem tekmo
vanju »Arrasate Hiria« v Španiji...
Koncertira na številnih odrih Evrope, na Taj
vanu in v Kanadi, večkrat je Primož Parovel snemal tudi za 
Radio Slovenija in Ljubljansko televizijo. Pred dvema letoma je 
izšel njegov CD z naslovom Občutja (Feelings) z originalnimi 
kompozicijami za harmoniko.
Poslastica za vse ljubitelje pokončnih črnih in belih tipk.

MaH

Pe Bolgariji z Miletom Plahuto
Potopisne predavanje Mileta Plahuta Po Bolgariji, ki je bile v četrtek, 36. avgusta, v Knjižnici Antona Sovreta, je

bilo eno prvih dogodkov letošnjega festivala Štuor 1667.

Mile Plahuta je obiskal Bolgarijo lani okrog I. maja in 
dežela ob Črnem morju v osrčju Balkana je nanj na
pravila prijeten vtis. Nekdaj skrivnostna država za že
lezno zaveso postaja vedno bolj privlačna za slovenske 
turiste.
Sicer se še najraje odpravijo tja na počitnice ob Črnem morju, 
ker je poceni. Na pogled pa ni podobno obalam, ki smo jih 
vajeni. Ni sredozemskega rastlinja, pa tudi barva je bolj sive 
barve. Hoteli pa so prelepi, z dobro hrano.

Bolj natančno so si ogledali Sofijo, dva milijonsko glavno mesto, 
ki ima čisto evropski utrip in podobo, z mnogimi znamenitost
mi. Med največje spada veličasten spomenik ruskega generala 
Aleksandra Nevskega, ki je pomagal osvoboditi Bolgare izpod 
turškega jarma. Posvetili so mu tudi katedralo, ki sprejme okoli 
12.000 ljudi.
Med največjimi znamenitostmi dežele je tudi samostan Rila 
v notranjosti pod visokim gorstvom, na višini I 124 metrov. 
V zgodovini naroda je predstavljal tudi pomembno kulturno 
središče.V preteklosti je bivalo v njem 300 menihov, danes jih 
je le pet.
Iz časov uporov proti Turkom je znana v notranjosti Bolgarije 
tudi vas Koprivščica, pravi arhitektonski biser s hišami iz 13. 
stoletja, ki so jo tudi obiskali na tem potovanju.Tu je izbruhnila 
znamenita vstaja proti Turkom leta 1876, ki je bila krvavo za- 
dušena.V spomin na ta dogodek se v vasi vsako leto koncem 
maja odvija velik mednarodni folklorni festival z več kot 1800 
udeleženci.
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Biseri Bližnjega Vzhoda
Vipavčan Štefan Rehar je prepotoval dežele Bližnjega vzhoda : Savdsko Arabijo, Dubai, Kuwait in Bahrain. 
Zaradi zalog nafte se kosajo z najbogatejšimi državami. Vsaka od njih je nekaj posebnega, a vsem je skup

no, da imajo gostoljubne domačine.

Zagorska knjižnica Mileta Klopčiča je I I. septembra 
pripravila potopisno predavanje, na katerem so se lju
bitelji popotovanj srečali z deželo, kjer so turisti so 
navdušeni nad lepimi peščenimi plažami, adrenalinski
mi parki, hoteli s sedmimi zvezdicami ...
»V teh državah pa je veliko tujih delavcev, ki opravljajo le manj
vredna opravila,« je pripovedoval Štefan Rehar iz Vipave. Pra
vila življenja so točno določena in se pogosto povsem razliku
jejo do teh, ki veljajo pri nas. Trgovine so ločene po spolih, ene 
so namenjene samo moškim in druge samo ženskam. Zenska 
ne sme voziti sama avtomobila.Vozijo jih njihovi osebni šoferji 
ali taksisti. Kratki rokavi so zanje nespodobni in morajo biti 
zakrite... Domačini so zaposleni na najvišjih delovnih mestih, 
njihov standard jim omogoča veliko brezplačnih ugodnosti. 
Cene goriva so, v primerjavi z našimi, mnogo nižje. Obiskovalce 
predavanja je osupnila zanimiva arhitektura, ki je že nekdaj po
znala posebne prezračevalne sisteme, naravno klimo po ceveh, 
ki zagotavlja, da je v hišah manj toplo kot zunaj. Gradili so ceste 
skozi puščavo, umetne nasipe, otoke ...
Tujci, ki so na začasnem delu v krajih Bližnjega Vzhoda, imajo 
lahko družino pri sebi le pod pogojem, da dokažejo, da imajo 
dovolj visoke dohodke za življenje. Živijo v posebnih getih, lo
čeno od domačinov. Priznajo jim marsikatero kvaliteto, a kljub 
temu ostanejo vedno le tujci.V Saudski Arabiji jim je dovoljeno,

da se poročijo z domačinko, staro nad petindvajset let. Njiho
vo začasno delo lahko traja tudi nekaj desetletij, svoje domače 
obiskujejo vsako poldrugo leto.
Ogled krajev tega predela zemlje je bolj dosegljiv moškim, 
ženske si to lahko privoščijo, upoštevajoč njihova pravila, le v 
spremstvu moškega. »Fotografiranje je mogoče le z dovolje
njem, a žensk se ne sme ujeti v objektiv.« je dodal na zanimi
vem pogovornem predavanju predavatelj.

Besedilo in slika: Irena Vozelj

Novice iz Knjižnice Litija
V torek, I I. septembra 2007, je bila v 
Knjižnici Litija otvoritev likovne razstave 
Leopolda Tofolinija. Avtor je predstavil

slike, ki so nastajale v obdobju 35 let, ide
je je večinoma črpal v literarnih delih. V 
krajšem kulturnem programu je nastopi
la Ajda Tofolini, obiskovalci, ki so napolnili 
galerijo knjižnice, pa so izvedeli še kakš
no zanimivost o avtorju. Razstava bo na 
ogled ves mesec.
Potopisna predavanja v Knjižnici Litija so 
vedno dobro obiskana. Za vse popotnike 
in tiste, ki uživajo ob spoznavanju tujih 
dežel, bo prvo jesensko predavanje že v 
torek, 18.9.2007, ob 19. uri. Štefan Rehar 
je popotnik iz Vipavske doline, ki je obis
kal že mnoge dežele in predaval že več 
kot 240 krat po vsej Sloveniji. Tokrat bo 
predstavil Cesarsko Kitajsko, vse zname
nitosti, ki pritegnejo turiste: kitajski zid, 
Nebeški trg, Prepovedano mesto, glineno 
armado-Terracota Army... in še in še.
V četrtek, 20. septembra bo v Knjižnici 
Šmartno otvoritev fotografske razsta
ve Lojzeta Fliska. Avtor je doma z Vrat

nad Bogenšperkom, s fotografiranjem se 
ukvarja vrsto let, intenzivneje zadnjih 10. 
Predstavil bo pokrajinske motive, pred
vsem iz okolice Javorja, Bogenšperka in 
Šmartnega. Nekatere fotografije bo moč 
videti s pomočjo LCD projektorja.V kul
turnem programu bodo nastopili Fantje 
od fare, na otvoritvi bodo obiskovalci 
lahko prisluhnili tudi poeziji o slovenskih 
krajih.Vabljeni v Knjižnico Šmartno, v če
trtek 20.9. ob 19. uri.
V ponedeljek, 17. 9. se pričenja bralna 
značka za vse osnovnošolce. Začetek 
bralne značke je povezan z dnevom zlate 
knjige, posvečen pa je mladinskemu pisa
telju Francetu Bevku. Za pomoč pri bra
nju so pripravljeni priporočilni seznami, 
učenci pa lahko izbirajo knjige po lastni 
izbiri.Vse otrokom obilo veselja ob bra
nju za bralno značko tudi v šolskem letu 
2007/2008!

Knjižnica Litija

20. kimavec 2007



GLEDALIŠKI
ABONMA

KC DD Trbovlje 
50. SEZONA 

2007 - 2008

PROGRAM

[.Richard Bean EVROFIL1JA komedija 
SLG CELJE

2. Predstava presenečenja ob 50 - letnici gledališkega 
abonmaja v Trbovljah

3. Moliere LJUDOMRZNIK komedija 
MESTNO GLEDALIŠČE LJUBLJANSKO

4. Bernard Slade OB LETU OSOREJ II komedija 
TEATER KOMEDIJA BTC LJUBLJANA

5. Tone Partljič ZA NACIONALNI INTERES komedija 
SNG MARIBOR, DRAMA

6. Carlo Goldoni PREBRISANA VDOVA komedija 
ŠENTJAKOBSKO GLEDALIŠČE LJUBLJANA

7. Matej Bor KOLESA TEME drama 
MLADINSKO GLEDALIŠČE SVOBODA TRBOVLJE

Informacije in vpis:
vsak delavnik v dopoldanskem času v tajništvu Zavoda za 
kulturo Delavski dom Trbovlje, Trg svobode I la,Trbovlje 
(03) 56 33 481.

Dnevi odprtih vrat 
KUD B-boy

Ha »strelišču« v Trbovljah, za Hohhrautovo šolo 
oziroma pri Mehaniki po novem domuje BiT-ka.

Mladi člani KUD B-boy, ki jih Zasavje in okolica in še kje, po
znajo kot plesalce breakdanca in to zelo dobre, imajo nove 
prostore na Strelišču v Trbovljah. Uredili so si 100 m2 veliko 
dvorano oziroma jo urejajo, saj uradne otvoritve še ni bilo, s 
pomočjo donatorjev in sponzorjev in v tem času že vpisujejo 
v tečaje plesov za mlade, majhne in majčkene. Vse, ki se radi 
gibljejo v ritmu vabijo, da jih obiščejo.

MaH

GLEDALIŠKI
ABDNMA

za sezono 2007/08 - 
Kulturni center DD Zagorje

prijave do 30. septembra 2007 v prostorih uprave 
Delavskega doma Zagorje vsak delovni dan od 7. do 15. ure.

1. Teater Koper v sodelovanju s SNG Nova Gorica 
DUOHTAR POD MUS komedija
oktober 2007

2. Drama Maribor
ZA NACIONALNI INTERES komedija 
november 2007

3. Mladinsko gledališče Ljubljana
KOK Tl MEN ZDEJ DOL VISIŠ najstniška komedija 
januar 2008

4. Drama Ljubljana 
JAGABABA drama 
marec 2008

5. Šentjakobsko gledališče Ljubljana 
KDO JE UMORIL ANICO L? 
avtohtona slovenska kriminalka 
april 2008

6. Kulturno društvo Mlinše
LJUDSKA IGRA (DESETI BRAT ali SOSEDOV SIN) 
maj 2008

MaH

Dnevi slovenskih 
svetovalnih središč

Svetovalna središča za izobraževanje odraslih in Andragoški 
center Slovenije letos že tretje leto zapored organizira skupne 
DNEVE SLOVENSKIH SVETOVALNIH SREDIŠČ, ki bodo po
tekali v vseh 14 svetovalnih središčih med 19. in 21. septem
brom 2007.
Glavni namen vseh dogodkov, ki potekajo v teh dneh, je infor
miranje, promoviranje in motiviranje odraslih za vključevanje v 
izobraževalne programe.
V Svetovalnem središču Zasavje, ki deluje na Zasavski ljudski 
univerzi, je v sredo, 19. septembra 2007 med 9. in 12. uro po
stavilo stojnico pred trgovino Spar v Trbovljah. Pomagali so 
vsem, ki so hoteli, s koristnimi informacijami in nasveti o mož
nostih izobraževanja za odrasle.

MaH

20. kimavec 2007



Karate:

Trboveljčanom enajst medalj na
Slovenla open

V okviru priprav na 5. Mladinsko svetovno prvenstvo, ki bo v drugi polovici oktobra letos v Istanbulu v 
Turčiji, je Karate zveza Slovenija izvedla že 8. Mednarodni karate turnir »Slovenia open 1607«.

V soboto 8. septembra se je v športni dvorani HIT v Šempetru 
pri Novi Gorici zbralo 465 tekmovalk in tekmovalcev iz de
vetih evropskih držav.To je bil do sedaj najkvalitetnejši turnir 
v organizaciji slovenske karate zveze, saj se je kar nekaj držav 
udeležilo tekmovanja s svojimi nacionalnimi ekipami.
Trener mladinske reprezentance Matjaž KONČINA je v širši 
izbor reprezentance uvrstil tudi Trboveljčana Nika ŽLAKA in 
Kristijana OSTOJIČA. Poleg njiju so barve Slovenije zastopali 
še tisti, ki so se na pripravah v Krškem I. septembra uvrstili v 
otroško reprezentanco Slovenije: Tea LOPAN, Žan KRAJŠIČ, 
Tim ŽLAK, Aljaž VESENJAK, Timi UMEK in Žiga ROZINA. 
Klubske barve so tokrat zastopali Jan NARAGLAV, Almin SAL
KIČ in Žiga ŠANTEJ.Vodila sta jih trenerja Igor NARAGLAV 
in Bogdan SIMERL, ki je bil v Novi Gorici istočasno tudi v vlogi 
selektorja slovenske reprezentance. Bogdanu je bilo to prvo 
uradno vodenje slovenske ekipe.

Kljub temu, da se je jesenski del tekmovalne sezone komaj za
čel, so Trboveljčani prikazali zadovoljivo športno formo. Pozna 
se, da so letos začeli s kondicijskimi pripravami že v začetku 
avgusta in da so pomanjkanje tehničnih prvin nadoknadili z za
dovoljivo fizično pripravo. V katah je za največje preseneče
nje poskrbel najmlajši v trboveljski ekipi, komaj devet letni Jan 
NARAGLAV.V številčni konkurenci 19 tekmovalcev, je bil pre
magan šele v finalu in tako osvojil srebrno medaljo. Bronaste 
medalje v katah so osvojili Almin SALKIČ,Timi UMEK in Žiga 
ROZINA, vsak v svoji starostni kategoriji.

V športnih borbah so na borišče stopili najprej najmlajši.Tudi tu 
uspeh ni izostal, saj je bronasto medaljo osvojil Žan KRAJŠIČ, 
srebrni Tea LOPAN in Tim ŽLAK ter zlato Aljaž VESENJAK. 
Trboveljčani že dolgo niso osvojili toliko medalj na tako kva
litetnem mednarodnem tekmovanju.V popoldanskem delu sta 
Kristijan OSTOJIČ in Žiga ŠANTEJ žal izpadla že v prvem kolu. 
Nik ŽLAK pa je tokrat popravil malo slabši vtis iz preteklega 
tedna v Čakovcu, kjer je izpadel že v I. kolu.Tokrat je bil ne
premagljiv za vse svoje nasprotnike in zasluženo osvojil zlato 
medaljo ter se s tem močno približal tistim, ki si bodo izborili 
uvrstitev na mladinsko svetovno prvenstvo.
Nik in Kristijan sta nastopila tudi v ekipnih bojih. Nik je s ka
detsko ekipo osvojil bronasto medaljo, Kristijan z mladinsko 
ekipo pa srebrno.Tekmovanja se bodo v prihodnje kar vrstila 
in bodo imeli tekmovalci precej možnosti za dokazovanje.
Vsi ljubitelji karateja, ki bi se želeli vključiti v enega izmed naj
uspešnejših karate klubov v Sloveniji, Karate klub Trbovlje, se 
lahko vsako sredo in petek od 17.00 do 19.00 ure vpišejo v 
začetni tečaj karateja, v Večnamenskem prostoru OŠ Trbovlje. 
REZULTATI:
KATE POSAMEZNO:
Mlajši dečki
2. mesto: Jan NARAGLAV
Starejši dečki
3. mesto: Almin SALKIČ
Mlajši kadeti
3. mesto: Žiga ROZINA 
3. mesto:Timi UMEK

BORBE POSAMEZNO:
Mlajši dečki: -34 kg:
3. mesto - Žan KRAJŠIČ 
Starejši dečki: +50 kg:
2. mesto -Tim ŽLAK 
Starejše deklice: +50 kg:
2. mesto -Tea LOPAN 
Mlajši kadeti: -52 kg
I. mesto - AljažVESENJAK 
Kadeti: -75 kg:
1. mesto-Nik ŽLAK

BORBE EKIPNO:
Kadeti:
3. mesto - SLOVENIJA (Nik ŽLAK)
Mladinci:
2. mesto - SLOVENIJA (Kristijan OSTOJIČ)

Za KK Trbovlje: Bogdan Simerl

Tli
20. kimavec 2007



Plavanje:

14, mednarodni mini maraton
Koper 1007

Maraton, namenjen vsem, ki želijo preizkusiti svoje sposobnosti, ne glede na starost in spol, pogoj je le,
da so dobri plavalci.

V soboto, dne 08.09. 2007, je Plavalni klub Koper v ok
viru projekta RAZGIBAJMO ŽIVLJENJE - VODA ZA 
VSE 2007, organiziral tradicionalni 24.MINI PLAVAL
NI MARATON “KOPER 2007”.
Mini maratona se je skupaj udeležilo I 75 tekmovalcev 
iz cele Slovenije, med njimi pa je bilo tudi nekaj tujcev, 
gostov iz Italije. Tako se je tega maratona, katerega 
proga je dolga cca I 100 m in jo najboljši plavalci pre
plavajo v 13-14 minutah, udeležil tudi trboveljski pla
valni klub Lafarge Cement.
Trboveljski plavalni klub se je tekmovanja udeležil z nekoliko 
mlajšimi plavalci, od katerih so nekateri odigrali vidno vlogo v 
svoji kategoriji. Klub so zastopali pri fantih Jan Burgar, Nejc 
Kos, Pavao Cvitič, Mario Budimir, Peter Vozel, Gašper Križnik, 
Žiga Kovačič in pri dekletih Laura Pistotnik, Tjaša Vozel, Kar
men Zmrzlak,Valentina Budimir in Lara Hodej.Tako se je Jan 
Burgar zavihtel na I. mesto v kategoriji mlajših dečkov s ča
som 19,06, takoj za njim je sledil plavalec Mario Budimir, ki

si je priplaval srebrno medaljo s časom 19,52. Odlično pa je 
plaval tudi leto dni mlajši Nejc Kos, ki je zasedel nehvaležno 
četrto mesto, vendar pa je bil s svojim časom kljub temu zado
voljen.Vsi ostali trboveljski plavalci so se v svojih kategorijah 
uvrščali od desetega do dvajsetega mesta, kar pa tudi ni tako 
slabo, glede na temperaturo morja, ki je imelo 22 stopinj in pa 
na enomesečne počitnice, ki so si jih plavalci zaslužili.
V plavalnem klubu Lafarge Cement Trbovlje so se z začetkom 
šolskega leta že pričeli treningi in zato vabijo tudi vse ostale 
otroke, ki jih plavanje zanima in veseli, da se jim pridružijo. Z 
širokim spektrom športne vadbe (osnovne motorike, atletike, 
talne telovadbe, iger z žogo) ter seveda s poudarkom na uče
nju plavanja, vabijo v svojo družbo ob spoznavanju, da je šport 
igra in ne tekma!
V plavalnem klubu so dosegljivi vsak dan od 17.00 pa do 20.00 
ure na letnem bazenu v Trbovljah, lahko pa tudi pokličete na 
GSM 041 343 103 ( Raušl ) ali 041 462 912 ( Seiko ) ter na 
klubsko številko 03 562 68 66.

Za PK: Seiko Boris

Downhill
Po štirih letih premora je letos Mariborsko Pohorje 15. in 16. septembra spet gostilo najvišjo serijo tek

movanj v gorskem kolesarstvu ■ svetovni pokal.
Po mnenju mnogih je to najpomembnejša kolesarska prireditev leta v Sloveniji. Le v Mariboru so se na 

slovenskih tleh pomerili najboljši treh disciplin ene od kolesarskih panog. Skupaj je nastopilo okrog 500
tekmovalcev iz vseh treh disciplin.

Po štirih letih premora je letos Mariborsko Pohorje 15. in 16. septembra spet gostilo najvišjo serijo tek
movanj v gorskem kolesarstvu - svetovni pokal.

Po mnenju mnogih je to najpomembnejša kolesarska prireditev leta v Sloveniji. Le v Mariboru so se na 
slovenskih tleh pomerili najboljši treh disciplin ene od kolesarskih panog. Skupaj je nastopilo okrog 500

tekmovalcev iz vseh treh disciplin.

V najhitrejši in najatraktivnejši disciplini DOWNHILL 
ali SPUST je nastopilo kar 5 tekmovalcev Mountainbi
ke kluba Trbovlje CULT - petkratnih slovenskih klub
skih pokalnih prvakov.
Jan CESTNIK, državni in pokalni članski prvak 2007 
Matej DRNOVŠEK, pokalni članski podprvak 2007 
Sebastjan ZMRZLJAK, pokalni masters prvak 2007 
Andraž JERŠIN, četrto mesto člani v pokalu 2007 
Rebeka BARLIČ, pokalna in državna prvakinja 2007 
“Trbovci” so se zbrali v klubskih ali reprezentančnih 

dresih pod šotorom sponzorja CULT bi kes.
V Mariboru so nastopili vsi najhitrejši spustaši sveta, 
med njimi tudi nova/stara svetovna prvaka Sam Hill

in Sabrina Jonier, cilj vseh slovenskih tekmovalcev v 
spustu pa je uvrstitev v finale, kjer se spušča 80 naj
hitrejših.
Gorsko kolesarstvo je tako pri nas kot v svetu ves čas v 
porastu.V Sloveniji ima še več pristašev kot leta 2002, 
na tako privlačni prireditvi pa se jim pridružijo tudi 
številni, ki sicer manj redno spremljajo kolesarstvo. 
Svetovni pokal v gorskem kolesarstvu v Mariboru je bil 
pred leti tudi med najbolje obiskanimi športnimi pri
reditvami v Sloveniji, z rekordom 25.000 obiskovalcev 
v dveh dneh. Vse to so zgovorne napovedi za letošnji 
nov rekord obiska in tudi sicer najbolj odmeven sveto
vni pokal na Pohorju vseh časov.

MaH
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Malonogometni turnir 
„Hrastnik 1007!“

Maraton, namenjen vsem, hi želijo preizkusiti svoje sposobnosti, ne glede na starost in spol, pogoj je le,
da so dobri plavalci.

V petek, 14. 9., in v soboto, 15. 9. 2007, je v športnem parku na Logu v Hrastniku potekal že 12. tradicionalni turnir v malem 
nogometu „Hrastnik 2007“.
Na turnirju, ki je potekal ob 15. obletnici KMN Juventus, je sodelovalo 14 ekip iz Zasavja.

Izidi četrtfinala!
1. P. Leniči - ŠD Čolnišče 4 :2
2. Young boys - Rudnik 6 :0
3. KMN Juventus — Gamsi/Šentlambert 5 :2
4. Škoti - ŠD Prapreče 3 : I
5. Trg. Čop - Be Lay boys 3:3 - 5 : 3 po 6-m;

Izmed 5 zmagovalcev se je v finale z žrebom uvrstila ekipa Škoti iz Kisovca.

Izidi polfinala!

I .Young boys -Trg. Čop 3:2
2. KMN Juventus - P. Leniči 1:1 - 5 : 3 po 6-m;
V prvi finalni tekmi so Škoti z veliko težavami ugnali ekipe Young boys, še bolj izenačeno je bilo med hrastniškima ekipama Juven- 
tusa in Young boysi, v zadnji tekmi pa so igralci KMN Juventus dobesedno povozili svoje tekmece iz Kisovca, ekipe Škoti.

Izidi finala!

1. Škoti - Young boys 2 : I
2. KMN Juventus - Young boys 3 :3
3. KMN Juventus - Škoti 7:0

Za najboljšega igralca turnirja je bil izbran Rok lliševič iz ekipe Young boys, najboljši vratar Matjaž Milinovič in najboljši strelec 
Denis Škoberne s 4 zadetki pa prihajata iz vrst KMN Juventus.
Za ekipo KMN Juventus, ki je osmič zapored osvojila turnir v Hratniku, so igrali naslednji igralci: Matjaž Milinovič, Edo Golotič, 
Marjo Ljoljič, Blaž in Zoran Presečki, Peter Klančar, Igor Mihajlik, Gašper Starc, Ibrahim Fejzič, Denis Škoberne, Nejc Ribič in 
kapetan ekipe Mitja Breznikar.
Vodstvo KMN Juventus se zahvaljuje vsem sponzorjem in ljudem dobre volje, ki so pomagali pri izvedbi turnirja.

Malonogometni navdušenci 
Slike: Branko Klančar

KMN Juventus
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KRONIČNO ©

Kronika ?!
Policisti Policijske postaje Ljubljana Moste so z zbiranjem 
obvestil prišli do informacije, da 26-letni Ljubljančan na svo
jem domu na Rusjanovem trgu v Ljubljani preprodaja pre
povedane droge. Na podlagi odredbe sodišča so policisti v 
ponedeljek, 10.9.2007 opravili hišno preiskavo, v kateri so 
našli okoli:
- 20 alu zavitkov, v katerih je bilo okoli 0,2g neznane bele 

snovi, za katero policisti sumijo, da gre za prepovedano 
drogo kokain,

- 50 alu zavitkov, v katerih je bilo okoli 0,2g neznane rjave 
snovi, za katero policisti sumijo, da gre za prepovedano 
drogo heroin,

- 5000 EUR in
- ukradeni registrski tablici.
Policisti so osumljencu predmete zasegli in mu odvzeli pros- 
tost.Včeraj so ga privedli k dežurnemu preiskovalnemu sod
niku, ki je zanj po zaslišanju odredil pripor.
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Besedilo in slike: PU

Akcija
“varnostni pas”

V času med 10.9.2007 in 16.9.2007 je na celotnem območ
ju Republike Slovenije potekal evropsko usklajen poostren 
nadzor nad uporabo varnostnega pasu, katerega namen je 
vplivati na vedenje voznikov in potnikov v vozilih ter po
sredno zmanjšati najhujše posledice prometnih nesreč. 
Glede na namen akcije so bili opredeljeni naslednji cilji: 

zmanjšanje teže posledic prometnih nesreč, 
povečanje stopnje uporabe varnostnega pasu in 
povečati stopnjo verjetnosti, da bo voznik, v kolikor 

ne bo uporabljal varnostnega pasu ustavljen in kontroliran. 
Policija je v tem obdobju:
1. Intenzivirala nadzor nad uporabo varnostnih pasov 

pri voznikih in potnikih v motornih vozilih.
2. Poudarek kontrole bo nad uporabo varnostnih 

pasov na sprednjih in zadnjih sedežih ter uporabo 
otroških varnostnih sedežev.

3. V vseh primerih hujših kršitev cestno prometnih 
predpisov bodo policisti vozniku odredili preizkus 
alkoholiziranosti z alkotestom.

O rezultatih akcije bomo še poročali.
PU

080-1100
“Skupaj preti kriminalu”

ČE HOČEŠ POMAGATI POLICIJI
PRI RAZISKAVI IN ODKRIVANJU KRIMINALNIH
DEJANJ,
ČE VEŠ, KJE SO SLEDI STORILCA ALI PREDME
TOV,
KI BI DOKAZOVALI NJEGOVO DEJANJE IN 
ČE HOČEŠ OSTATI PRI TEM ANONIMEN 
POKLIČI NA ANONIMNI TELEFON POLICIJE 080- 
1200

Občani lahko o problemih v Zasavju iz pristojnosti 
policije pišejo na e-mail: 
pp_trbovlje.pulj@policija.si 
po_hrastnik.pulj@policija.si 
po_zagorje.pulj@policija.si
gorazd.lipovsek@policija.si (vodja policijskega oko- 
lišaTrbovlje)
bostjan.bokal@policija.si (vodja policijskega okoliša 
Trbovlje)

Vse državljane policisti opozarjajo na samozaščitno 
ravnanje v času dopustov in odsotnosti od doma, 
predvsem glede vlomov v stanovanja oz. stanovanj
ske hiše.
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Nagradna
križanka

Rešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do 29. 
septembra 2007 na naslov: UREDNIŠTVO ZASAVCA, 
Cesta zmage 3, 1410 Zagorje ob Savi s pripisom 
NAGRADNA KRIŽANKA št. 19/2007. Fotokopij ne 
upoštevamo, prav tako tudi ne rešitve gesla, ki bodo pri
spele na dopisnicah in na njih ne bo nalepljeno geslo, izre
zano iz Zasavčeve križanke. Poleg svojega točnega naslova 
pripišite še davčno številko, ker vas v nasprotnem primeru 
ne bomo mogli nagraditi.
Med reševalce bomo razdelili nagrade:
Trgovina JAKA Zagorje - Brglez Roman s.p., Pekarna-Slaš- 
čičarna-Trgovina-Bar, Vransko: lx bon v vrednosti 20,86 
EUR, I x bon za 12,52 EUR in I x za 8,35 EUR 
Izžrebanci nagradne križanke 18/2007 
Za vrednostne bone Trgovine Jaka Zagorje:
- Miroslav Škorja, Ulica talcev 19, 1410 Zagorje ob Savi
- bon za 20,86 €
- Franc Lekše, Prešernova 47, 1410 Zagorje ob Savi
- bon za 12,52 €
- Filip Šmid, Ribnik 3, 1420 Trbovlje - bon za 8,35 €

BRGLEZ ROMAN s.p. 
PEKARNA- SLAŠČICARNA- 
TRGOVINA-BAR 
VRANSKO 17 
3305 VRANSKO

VEDNO UGODNE CENE V BRGLEZOVI 
TRGOVINI JAKA V ZAGORJU

OD 20.9. 2007 do 3.20. 2007

POLBELI KRUH 800g 
PO AKCIJSKI CENI

1,05 € 251,62 SIT

Trgovina Jaka 
C.9. avgusta 107, Zagorje 

Tel: 035660280

Ali se prepoznate?

No, tudi tokrat smo vas našli. Kje in kdaj? Ko se boste zagledali 
in prepoznali, boste tudi vedeli, da ste bili v hramu umetno
sti...Zdaj pa brž telefon v roke in pokličite Marto na gsm 041 
410 734, ki že hrani za vas bon za dve pici in dve coca-coli v 
Pizeriji Čebelica na Izlakah. Časa imate do petka, 28. septembra 
2007, potem pa nič več! Hitro, da ne zamudite!

PIZZERIA ČEBEIICfl

VRflčiV lč molej 
Valvazorjevo % IZLAKE. Tel.; 03/56-74-137

Kuhamo s Stašo

Paradižnikova juha s čilijem
Za 4 osebe potrebujemo:
• 2 čebuli
• en strok česna
• / / žlico oljčnega olja
• / žlička sladkorja v prahu
• / žličko čili omake
• 2 žlice paradižnikove mezge
• 750 g paradižnika
• / / juhe
• bazilika
• / šopek peteršilja
• / kislo smetano
• sol, poper
Čebulo in česen olupite in sesekljajte, podušite na olju, dodajte
sladkor, čili omako, paradižnikovo mezgo in pražite približno dve 
minuti. Paradižnik poparite, olupite, razrežite, na četrtine, odstra
nite semenje in dodajte skupaj z juho. Pri nižji temperaturi kuhajte 
20 minut. Baziliko oplaknite, osušite in ji osmukajte lističe. Nekaj 
jih prihranite za okras, preostale pa drobno sesekljajte. Polovico 
umešajte kislo smetano, solite in popoprajte. Preostalo polovico 
umešajte v juho in jo po okusu začinite.Juho okrasite z žličko kisle
smetane in lističi bazilike. 
Dober tek!
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Ko pesem spregovori
Drage bralke, cenjeni bralci! Vsako noč zamenja dan in obratno. Vsakemu vzponu sledi padec, nato pa se ima 
vsakdo priložnost pobrati in znova začeti pot navzgor. Življenje ni ravna črta, ampak krivulja. Bolj ko smo pri
pravljeni vsrkavati sokove bivanja, bolj polno in zadovoljno živimo.V vsakega človeka so položeni biseri, le od
kriti in negovati jih je treba. Biseri so vedno v nas. Čakajo, da odpremo školjko svojega srca in jim dovolimo, da 
se zasvetijo. Ni pomembno, kdo smo ali za koga nas imajo drugi, edino pomembno je slediti sebi.To ni sebičnost, 
ampak predpogoj za resnično ljubezen. Prava ljubezen ni sad zavračanja svojega bistva, ampak izraz sprejema
nja sebe.Srečno!

Boštjan Grošelj, urednik rubrike List (tel. 031-373-826)

NOČ IN DAN

Noč temna 
je na zemljo legla, 

dan odšel je 
s soncem spat. 

Zjutraj se 
razblinila je megla, 

vstati moram, 
pa čeprav nerad.

Svetloba jutra 
vselej noč prežene 

in že nasmiha 
nov se dan, 
ko sonce 

po obzorju 
zlate niti prede. 

Dan na dan.

Igor Goste

JESENI IZIDE 
PESNIŠKA ZBIRKA Z. 

POETOV!

USTVARJALCI PROZE, 
RUBRIKA LIST ČAKA 
NA VAŠE PRISPEVKE!

Tudi v poletnem času 
jih sprejemamo na naslovu:

Uredništvo Zasavca, 
Cesta zmage 3,

1410 Zagorje ob Savi.

NAIVNO DEKLE

Čakala je, deklica mala, princa 
svojega

na konju belem;
leta tekla so, 

mladost prišla je, 
a princa od nikoder.

Čakalo je, dekle postavno, princa 
svojega

na konju belem; 
leta neusmiljeno 
so trkala na duri, 

a princa od nikoder.

Čakala je, 
ženska srednjih let, 

princa svojega 
na konju belem; 
poglejte, že jo 
starost ulovi, 

a princa od nikoder.

Čakala je, 
ženica postarana, 

princa svojega 
na konju belem; 

ji upanje je še ostalo, 
a princa od nikoder.

Tedaj prišla 
je visoka postava bela 

na velikem konju belem; 
ženska končno napako 

je priznala, življenje svoje 
smrti je dajala.

Goran Ajtič

REVEŽ ALI BOGATAŠ?

Ali je revež reven?
Ali je bogataš bogat?

Sedi, nezadostno!
Ali uboštvo odrešuje?

Ali blaginja kvari?
Sedi, nezadostno!

Ali poštenost zdravi?
Ali goljufija mori?
Sedi, nezadostno!
Ali ljubezen tepe?

Ali sovraštvo zabava?
Sedi, nezadostno!

Ali čutim tok energije?
Ali živim svoje bistvo? 

Odlično, nadaljuj!
Ujemi trenutek, 

začuti razkošje bivanja, 
operi oprane možgane 
v kopeli ognja, strasti, 

preden se tvoj val 
razbije ob pečini.

Boštjan Grošelj

“Najmanjše živali 

imajo največji mrčes 

in najmanjši duhovi 

imajo največje 

predsodke.”

(Victor Hugo)
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Aleksij Porednih:

PODELALI SO SE
“Za hlapce rojeni,za hlapce vzgojeni ...” 
Ta stavek iz drame Ivana Cankarja velja 
še danes. Nazorno ga je lahko občutil 
vsak navijač slovenske košarkarske re
prezentance, ki je imela na evropskem 
prvenstvu v Španiji idealno priložnost, da 
se uvrsti v polfinale. Sredi zadnje četrtine 
tekme proti Grčiji so vodili za 16 točk, a 
na koncu izgubili z najmanjšo možno raz
liko. Toda izgubili so! Zakockali so priga
rano prednost in se obrisali pod nosom 
za zgodovinski uspeh. Potrdili so tezo 
poznavalcev človeške psihe, ki trdijo, da 
smo Slovenci premalo samozavestni, ko 
je treba utrgati sadove napornega dela. 
Ko bi morali samo še stegniti roko, se 
ustrašimo nagrade.

Naši košarkarji so se podobno kot več
ina drugih slovenskih ekip v podobnih 
situacijah, po domače povedano, ‘usrali’. 
Ustrašili so se zmage. Pokazali so, da so 
kakovostna ekipa, ki se lahko meri z vse
mi najboljšimi moštvi Stare celine, toda 
ko je bilo to najbolj potrebno, so odpo
vedali. Zmage v predtekmovanju tako 
ne pomenijo praktično nič. Zanimivo je, 
da so takrat dve tekmi dobili za točko, v 
tretje, ko je šlo za ključno tekmo, pa so 
pogoreli na celi črti. Srce jim je padlo v 
hlače in do izraza je prišla lažna prizanes
ljivost do nasprotnikov. Ali drugače po
vedano: posejali, poželi in omlatili so žito, 
ki ga je nato v kaščo spravil tekmec.

Samo piko na i bi še morali postaviti, pa 
bi bil zgodovinski uspeh tu.Vendar očitno 
zanj še niso zreli. Kakovost je predpogoj 
uspeha in to imajo. Zdaj bo treba še veli
ko narediti na tem, da se dosežena kako
vost unovči ob pravem času. Za to je po
treben čas. Če ostanemo pri košarkarjih, 
se velja spomniti, da so potrebovali več 
kot deset let za prvi prodor med osem 
najboljših reprezentanc v Evropi. To jim 
je prvič uspelo pred dvema letoma v 
Beogradu, letos so rezultat ponovili.Vidi- 
mo, da je napredek očiten. Dozorevanje 
zmagovalne miselnosti zahteva svoj čas 
in prej ali slej bodo tudi slovenski košar
karji prinesli domov medaljo z velikega 
tekmovanja.

Če ostanemo pri športu, si poglejmo še 
primer iz atletike. Slovensko zastopstvo 
na svetovnem prvenstvu na Japonskem 
se je odlično odrezalo. Prvič se je zgo
dilo, da so vsi atleti in atletinje pokazali 
največ, kar so bili v tistem trenutku spo
sobni. Znova lahko z veseljem govorimo 
o napredku v primerjavi s preteklimi leti, 
saj so si priborili več vrhunskih uvrstitev, 
ki jih je kronala srebrna kolajna metalca 
kladiva Primoža Kozmusa. Svetovna pr
vaka sta recimo postala tudi veslača Iztok 
Čop in Luka Špik.Toda v ekipnih športih 
sta svetli izjemi samo kolajni rokometa
šev - bronasta na mediteranskih igrah in 
srebrna na evropskem prvenstvu. S pri
pombo, da je bilo slednje v Sloveniji in so 
bili navijači faktor, ki je prevesil tehtnico.

Ekipa je skupina ljudi, ki se zbere z dolo
čenim ciljem. Gotovo so si slovenski ko
šarkarji pred odločilno tekmo za vstop 
v polfinale evropskega prvenstva želeli 
zmago. Če si je ne bi, si v drugem pol
času ne bi priigrali visoke prednosti. Ko 
bi morali samo še zabiti zadnji žebelj v 
grško krsto, pa so se ustavili. Ne bom re
kel nerazumljivo, saj za to obstajajo glo
boki razlogi v podzavesti. Med igralci je 
namreč prevladalo vzdušje strahu pred 
zmago, ker so jo zaradi visoke prednosti 
že vohali. Namesto da bi stisnili še tistih 
nekaj minut in ohranili vodstvo do za
ključne sirene, so se začeli obnašati ne
odgovorno in igrati bistveno slabše kot 
dotlej. Kot bi zmago že imeli v rokah, 
čeprav so vsi po vrsti vedeli, da lahko 
visoka prednost ob nezbranosti skopni 
kot spomladanski sneg.

Na njihovo žalost in razočaranje številnih 
naših navijačev, ki so si tekmo ogledali na 
kraju samem ali prek malih zaslonov, so 
premagali sami sebe ter nasprotnemu 
moštvu ‘šenkali’ vstopnico za polfinale in 
odhod na olimpijske igre v Peking. Za
koreninjeni podzavestni vzorci strahu 
pred uspehom so z vso silo paralizirali 
igralce, ki so bili v končnici dvoboja le še 
bleda senca športnikov, ki so sicer spo
sobni spraviti v obup vsakega tekmeca. 
Enostavno so prenehali igrati, kot znajo. 
Pokazalo se je, da bo treba še veliko na

rediti za izboljšanje njihove psihološke 
pripravljenosti. Košarkarska zveza Slove
nije bi morala aktivirati vse strokovnjake 
v slovenskem prostoru, ki so sposobni 
pospešiti proces ustvarjanja zmagovalne 
miselnosti.To je edino, kar naši košarkar
ski reprezentanci še manjka, da bi se za
sidrala med velikimi.

Kdor misli, da sem se s prejšnjimi vrsti
cami dotaknil zgolj športnega področja, 
naj si prebere še ta odstavek. Šport je 
samo ena izmed številnih dejavnosti, kjer 
se odraža odnos družbe do življenjskih 
izzivov. Zavedati bi se morali, da velika 
večina Slovencev še kako potrebuje več 
zmagovalne miselnosti. Stoletja klečepla
zenja pred tujimi gospodarji so pustila 
svoje posledice. Zgodovinski razvoj je 
prek izjemno grenkih izkušenj vendarle 
pripeljal do ustanovitve lastne države 
pred 16 leti. Zdaj se razvoj nadaljuje, 
čeprav včasih izgleda, kot bi se vrteli v 
začaranem krogu.

Za pospešitev pozitivnih sprememb pa 
bi moral vsakdo začeti spreminjati naj
prej sebe, pri čemer bi morali dati zgled 
vodilni ljudje iz sveta gospodarstva, šol
stva, zdravstva, politike, religije, športa, 
zabave in medijev. Riba začne smrdeti 
pri glavi. Če se vodilni grizejo med seboj, 
namesto da bi na prvo mesto postavili 
nacionalni interes, potem se ne gre ču
diti, da ‘raja’ počne enako. Dozorevanje 
pozitivne, zmagovalne miselnosti seveda 
traja, vendar prinaša rezultate. Iz hlapcev 
negotove usode, ki jo narekuje vloga 
uboge žrtve, se mora zato še več Slo
venk in Slovencev preleviti v gospodarje 
samega sebe.

Odličen pokazatelj te spremembe so 
športni rezultati. Člani zmagovitih ekip 
rastejo samo v okoljih z zmagovalno mi
selnostjo, ki je v tem, da vsak trenutek 
narediš vse, kar je v tvoji moči, da bi do
segel zastavljeni cilj. Čas za proslavljanje 
zmage pa pride na vrsto šele po koncu 
tekme. Tudi majhna država je lahko ve
lika. Veličina je v dejanjih, ne v velikosti 
ozemlja. Veličina je stanje duha. Kdaj bo 
Slovenija evropski prvak v košairkj?
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Kino Delavski dom Zagorje
Sobota 22.9. ob 18.00 - DIVJI VALOVI anim.druž. 
pustol.

ob 20.00 - NAPUMPANA am.kom.
Nedelja 23.9. ob 10.30 - DIVJI VALOVI

ob 18.00-DIVJI VALOVI 
Ponedeljek 24.9. ob 20.00 - NAPUMPANA 
Torek 25.9. ob 20.00 - Film teater : OFSAJD
iranski, kom.
Petek 28.9. ob 19.00 -TRANSFORMERJI am.akc. 
znanst. fantastika
Sobota 29.9. ob 19.00 -TRANSFORMERJI
Nedelja 30.9. ob 19.00 -TRANSFORMERJI
Ponedeljek I.IO.ob 19.00 - ZADNJI POLJUB am.rom. 
drama

Kino Izlake
Nedelja 23.9. ob 19.15 - NAPUMPANA am.kom. 
Nedelja 30.9. ob 19.15 - ZADNJI POLJUB am.rom. 
drama

Kino Delavski dom Trbovlje
Četrtek 20.9. ob 18.00 VSEMOGOČNI EVAN
kom.

ob 20.00 DOMOVINA JUNAKOV 
petek 21.9. ob 18.00VSEMOGOČNI EVAN 

ob 20.00 ZLOM
sobota 22.9. ob 18.00VSEMOGOČNI EVAN 

ob 20.00 ZLOM 
nedelja 23.9. ob 18.00 ZLOM

ob 20.00 VSEMOGOČNI EVAN 
ponedeljek 24.9. ob 18.00 VSEMOGOČNI EVAN

ob 20.00 DOMOVINA JUNAKOV akc.
vojna drama
torek 25.9. ob 18.00 PEVEC glasbeno romant.
drama

ob 20.00 DOMOVINA JUNAKOV

sreda 26.9. ob 18.00 IZDAJALEC triler 
četrtek 27.9. ob 18.00 PEVEC 
petek 28.9. ob 18.00 MOŠKOŽENSKE ZADEVE 
najstniška kom.

ob 20.00 IZDAJALEC
sobota 29.9. ob 18.00 MOŠKOŽENSKE ZADEVE 

ob 20.00 IZDAJALEC 
nedelja 30.9. ob 18.00 IZDAJALEC 

ob 20.00 PEVEC
ponedeljek I.IO.ob 18.00 IZDAJALEC
torek 2.10. ob 18.00 MOŠKOŽENSKE ZADEVE
sreda 3.10. ob 18.00 MOŠKOŽENSKE ZADEVE

Kino Hrastnik
Četrtek 20.9. ob 20.00 UMRI POKONČNO 4.0 
am.akc.
petek 21.9. ob 20.15 ZADNJI POLJUB am.rom.
kom.
sobota 22.9. ob 18.00 UMRI POKONČNO 

ob 20.00 ZADNJI POLJUB 
nedelja 23.9. ob 18.00 ZADNJI POLJUB

ob 20.00 UMRI POKONČNO 
sreda 26.9. ob 20.00 VROČA KIFELJCA am.akc.
kom.
četrtek 27.9. ob 20.00 VROČA KIFELJCA
petek 28.9. ob 18.00 SIMPSONOVI am.anim.-
sinhron.
sobota 29.9. ob 18.00 SIMPSONOVI

ob 20.00 VROČA KIFELJCA 
nedelja 30.9. ob 18.00 SIMPSONOVI

ob 20.00 VROČA KIFELJCA 
Kino Dol pri Hrastniku
petek 21.9. ob 18.00 ZADNJI POLJUB am.rom. 
kom.
petek 28.9. ob 18.00 SIMPSONOVI am.anim.-
sinhron

Skupina ročnih del pri DU Trbovlje
Ponedeljek, 24.09.2007 ob 17.00 otvoritev razstave ob 25. 
letnici obstoja skupine ročnih del pri Društvu upokojencev 
Trbovlje- v galeriji Delavskega doma Trbovlje

Knjižnica Mileta Klopčiča Zagorje
Četrtek, 20.09.2007 ob 13.00 otvoritev nove e-knjižnice v 
čitalnici oddelka za odrasle
Petek, 24.09.2007 ob 18.30 srečanje ŠK Beremo z Manco 
Košir
Sobota, 25.09.2007 ob 17.00 predstava Nekoč je bila...v 
izvedbi lutkovna krožka OŠ Ivana Skvarče
KNJIŽNICA ANTONA SOVRETA HRASTNIK
Zaradi predvidenih gradbenih del bo v knjižnici 
od 15.9. do 21.9. 
motena izposoja.
V teh dneh bomo mladinski oddelek začasno preselili v po
slovno stavbo (nad banko).Informacije: 03 56 46 175 ali

03 56 46 177
Prosijo za razumevanje!
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mali oglasi
Mali oglasi so za fizične osebe brezplačni in jih pošljite z naročilnico 
na naslov: Uredništvo Zasavca, Cesta zmage 3, 1410 Zagorje ob 
Savi. Uredništvo si pridržuje pravico skrajšanja oglasa in spremem
be teksta brez obvestila naročnika. Pridržujemo si tudi pravico, da 
zaradi zakonskih obveznosti ne objavljamo oglasov, ki oglašujejo 
storitvene dejavnosti, če zraven ni priložena kopija osebnega do
kumenta. Za pravne osebe so oglasi plačljivi!

Opaž, suh smrekov-
debelina 13, 16, 20 mm 
in brune 21 mm 
ter karnise, stružene-Ugodno! 
Izdelovanje lesenih predmetov. 
Možna dostava!
Tel.: 03 57 25 547 
GSM: 031 814 637 
Maček Marjan s.p.,
Vransko I I 3,
3305 Vransko

Prodam
Bukova metrska drva prodamo po 
50EUR/meter,mešana metrska drva 
po 40 EUR/meter.
Imamo svojo dostavo. Info: 040 726 
301

Drugo
Javno opravičilo družbi Bayer d.o.o. 
Spodaj podpisana Andreja Hartner 
preklicujem elektronsko sporočilo z 
dne 27.08.2007 o Aspirinu in se jav
no opravičujem družbi Bayer d.o.o. 
kot imetniku dovoljenja za promet za 
zdravilo Aspirin. Izjavljam, da so me 
podatki, ki sem jih našla na internet
ni strani zavedli in nisem preverjala 
točnosti, pristnosti in resničnosti na
vedenih trditev. Navedbe, ki sem jih 
skopirala in se pod njih podpisala, so 
se izkazale za netočne in zavajajoče in 
lahko škodijo družbi Bayer d.o.o. Pro
sim, če mi to mojo napako oprostite. 
Andreja Hartner

Prodamo seno - ni v balah 040 133

NAROČILNICA ZA 
BREZPLAČNI 
MALI OGLAS 

Moj naslov (ni za objavo):

786.

V zgornjih Trbovljah, na Savinjski ce
sti, prodam dvosobno stanovanje, 
v letu 2006 popolnoma obnovljeno, 
CK, kabelska.
Vseljivo do konca leta 2007. Cena po 
dogovoru.
Gsm: 05 I 265 454

NAROČILNICA ZA ČASOPIS
Zasavc, Cesta 20 julija 2.c, 1410 Zagorje o/S 

Tel.: 03/56 64 166 in 56 64 250, Fax: 03/56 64 494

Nepreklicno in takoj naročam časopis 
ZASAVC, naročnino bom plačeval/a 

(obkrožite ustrezno)

Ime in priimek:...

Naslov:.............

Podpis:.............

Telefon:............

Davčna številka:

polletno letno
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Kofetkanje z radeškim županom Hanom

»Darilo za praznih - 
rebalans v pozitive«

je v ponedeljek, 10. septembra 1007, ko je bila v prostorih sejne sobe občinske uprave Občine Radeče 
končana prva jesenska in osma redna seja, ponosno dejal radeški župan Matjaž Han.

Najpomembnejša točka dnevnega reda, izmed drugih sedmih, je 
bila Obravnava in sprejem Odloka o rebalansu proračuna Občine 
Radeče za leto 2007. Člani občinskega sveta občine Radeče so na 
8. redni seji obravnavali in sprejeli pregled realizacije sklepov 7. 
seje, ki sta ga pripravila župan Matjaž Han in podžupanja Rafaela 
Pintarič,se pogovorili o vprašanjih in pobudah...
Po končani prvi jesenski seji občinskega sveta Radeče je 
bilo mnenje župana Matjaža Hana zares dobrodošlo.

Kako uspešna je bila današnja seja?
Glede na čas seje in sprejete sklepe, je bila le-ta uspešna in je 
šla v pravo smer. Predvsem je pokazala, da moramo Radečanke 
in Radečani »držati skupaj«, ker le tako lahko pridemo do pra
vih in želenih rezultatov.

Kaj je bil razlog za sprejem rebalansa občinskega pro
računa?
Najprej moram povedati, da sem zadovoljen, ker smo na seji 
občinskega sveta rebalans v soglasju sprejeli. Potreben pa je bil 
iz enostavnega in preprostega razloga, ker smo bili, občinska 
uprava in jaz, uspešni pri pridobivanju in sicer tako, da smo 
dobili tudi tista, na katere nismo računali v začetku leta, ko smo 
sprejemali dveletni proračun. Tako smo morali narediti reba
lans v pozitivo. Letni proračun se je tako povečal za približno 
3,8 odstotka na prihodkovni strani. Za izravnavo z odhodki bo 
‘poskrbela’ investicija v cesto Jagnjenica - Svibno - Sele. S tem 
smo za 250 tisoč evrov (levo in desno stran bilance) popravili 
proračun občine Radeče.

Kakšna je celotna vrednost investicije v to cesto in ko
liko jih imate še v načrtu posodobitve?
Celotna vrednost investicije je 832 tisoč evrov za triletno ob
dobje. Ostale ceste bodo posodobljene po načrtih, ki smo jih 
naredili skupaj s krajevnimi skupnostmi v občini Radeče. To 
velja predvsem za vzdrževanje in obnovo lokalnih cest. Tako 
da bomo v obdobju nekaj let, oziroma enega mandata, po
skušali te ceste popraviti in pripraviti prijazne občankam in 
občanom.

Predstavili ste tudi uspešnost dela med predzadnjo in 
zadnjo sejo.
Med zadnjo in sedanjo sejo smo veliko postorili, kar je mogo
če razbrati iz programa prireditev in otvoritev ob občinskem 
prazniku. Občina je dosegla cilje, ki si jih je zastavila. Mislim, da 
se to vidi v Radečah. Hodimo v smeri razvoja lepšega življenja 
za občanke in občane. Vse, tem času storjeno, je v skladu s 
sklepi, pričakovanji ter mojo osebno vizijo.

Kakšno je stanje pri izgradnji objektov SPAR in stano
vanjskega objekta?
Oba objekta delita isto usodo - potrebna je pridobitev zem
ljišč. Za SPAR je pomembna odločitev sodišča (18. septembra 
je bila na sodišču obravnava glede teh zemljišč), občina ni di
rektno vpletena, bo pa z zanimanjem spremljala razplet. Če 
bo v prid temu, kar tudi mi želimo, potem se nadejamo, da 
bo SPAR hitro stal. Za stanovanjski blok oziroma večnamenski 
objekt smo pridobili eno zemljišče eno pa, žal, ne. Pri izdelavi 
zida pri pokopališču na Svibnem pa so skeptični občani, kar 
smo na občini vzeli na znanje, se pogovorili z njimi in skušali 
najti skupen jezik, tako da projekt, ki je že načrtovan, ne bi 
padel v vodo.
Tudi podžupanja Rafaela Pintarič se je pridružila to
kratnemu kofetkanju.
Kar zadeva investicijo v Zdravstveni dom za leto 2007 in 2008 
pa je podžupanja Rafaela Pintarič povedala, da so, glede na 
prijavljene razpise za obnovo v zdravstvu, uspešno pridobili 
sredstva.Tako naj bi za opremo zobozdravstvene ordinacije in 
rentgen v višini 37.000 evrov- dobili 5.000 od države, za ure
ditev prostorov in nabavo opreme 23.600 od tega od države 
3.200 evrov, za laboratorij bo šlo 39.000 €, država bo pri tem 
dala malce več in to II .800 in patronažno vozilo za katerega bo 
potrebno odšteti 13.900 evrov od tega bo državnega denarja 
4.800 evrov. Oktobra naj bi bili izbrali ponudniki opreme. 
Seja se je torej končala pozitivno in sam sprejem re
balansa v taki obliki je ena od nagrad in uspehov ob 
letošnjem občinskem prazniku.

Besedilo: Rudi Špan
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r IZBIRAMO NAJPRIJAZNEJŠEGA 
IN NAJUSPEŠNEJŠEGA PRODAJALCA 
VAŠEGA ZASAVCA!

Prodajno mesta časopisa ZASAVC:
MERCATOR D.D.,Novi Log 7b, Hrastnik,
MERCATOR D.D.,C.l.maja 7, Hrastnik 
DELO-PRODAJA D.D., Franca Kožarja 5, Hrastnik 
MERCATOR D.D.Jrg F.Kozarja 1, Hrastnik 
MERCATOR D.D.,Kešetova 2, Trbovlje 
DELO-PRODAJA D.D.Jrg revolucije, Trbovlje 
MINIMARKET D.D.,C.9.avgusta 109, Zagorje 
MARKET ŽIVA ZAGORJE,Borisa Kidriča 1, Zagorje 
DELO-PRODAJA D.D. Valvazorjev trg, Litija 
MERCATOR,Cesta zmage 31, Zagorje 
MERCATOR D.D.Jrg borcev 11, Dol pri Hrastniku 
MERCATOR D.D.Jog 2, Hrastnik 
MERCATOR D.D. Trg F.Fakina 2a, Trbovlje 
MERCATOR D.D.,Sallumines 3b, Trbovlje 
MERCATOR, Borovniško naselje 6, Kisovec 
SPAR SLOVENIJA D.O.O.,C.l.maja 79, Hrastnik 
MERCATOR D.D.,Jerebova 16, Litija 
3 DVA d.o.o., Ulica 1.junija 16, Trbovlje 
SPAR TRBOVLJE, Trg svobode 14, Trbovlje 
SPAR LITIJA, Brodarska ulica 2, Litija 
3 DVA, d.o.o. Trg revolucije 
3DVA, d.o.o. Sallaumines 
3 DVA, d.o.o. Rudarska
MARKET ŠPIK d.o.o., POSLOVALNICA TEREZIJA MARKET 
KZ IZLAKE z.o.o., POSLOVALNICA AJDA 
TRGOVINA KOŠARICA, Kovačič Tanja s.p.
MARKET MESARIJA KUM, SLAVKO LAZAR s.p. 
GROTRANS d.o.o., POSLOVALNICA KUPULA 
ENGROTUŠ , d.o.o. PE TRBOVUE 
TRAFIKA URŠKA, JOŽI KOS s.p.
ENGROTUŠ d.o.o., PE ZAGORJE OB SAVI 
K Z LAŠKO z.o.o., Dol pri Hrastniku 
MONTEKUKULI, Majcnova 4, Trbovlje 
TRGOVINA JAKA, Zagorje 
TRAFIKA RONDO, ŠTEFKA FRESL s.p.
3 DVA d.o.o., Trg svobode 14, Trbovlje 
ALSIT, Alen Grošelj s.p., Izlake

Še vedno na naši in vaši lestvici 
"naj prodajalcev" 

Vašega ZASAVCA vodi:

JÄm V!
SP -Kr

k
Na drugem mestu: MERCATOR na Cesti zmage v Zagorju. Tretje 
mesto: TUŠ Trbovlje, četrto mesto: MERCATOR CENTER Kisovec...

LESTVICA NAJUSPEŠNEJŠIH PRODAJALCEV:

1. mesto: MERCATOR, Cesta zmage 31, Zagorje ob Savi
2. mesto: MARKET TUŠ, Zagorje ob Savi
3. mesto: MERCATOR CENTER Kisovec

'® čas

I NAJ PRODAJALEC ZASAVCA JE:

1 7 z-

(ime, priimek ali ‘kolektiv trgovine")

Moji podatki:

J t ‘me, priimek, naslov |

Sfec
m :

Dragi bralci!

Naročite se na ZASAVCA prihranite io%, 
prejmite lepo presenečenje in Vsak drugi | 

četrtek Vas bo najnovejši izvod 
čakal v Vašem nabiralniku!

Še vedno velja: 2 letna naročnina = izlet

Vrhunski
kalkulator

TEXAS
INSTRUMENTS, 

primeren za 
osnovnošolce, 

dijake in 
študente. 

SAMO: 6 EUR

naročila:

>1 Kulturni center DELAVSKI DOM Zagorje

ETI
fograifilkagjracer d.o.o.,

NAJUGODNEJŠI KOLEDARJI IN POSLOVNA DARILA: www.grafika-gracer.si !

Med vsemi, ki boste glasovali za 
"naj prodajalca Zasavca"

bomo izžrebali lepe praktične 
nagrade naših sponzorjev!

To pa še ni vse!
Uredništvo ZASAVCA bo izmed vse 

prejetih glasovnic za "naj prodajale, 
izžrebalo tudi 5 paketov knjižnih nagi

Vabljeni k sodelovanju!

Uredništvo
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Hipertiroidizem
Hipertiroidizem je bolezensko stanje, ki 
nastane zaradi povečanega delovanja ščit
nice. Ščitnica je majhna žleza z notranjim 
izločanjem, ki leži na vratu med ščitastim 
hrustancem in prijemališčema ključnice na 
prsnico. Normalna žleza je tanka in se jo 
s tipanjem le redko občuti ali vidi. Izloča 
dva pomembna hormona (tiroksin in tri- 
jodtironin), ki nadzorujeta hitrost poteka 
presnovnih procesov v telesu. Za pravilno 
delovanje ščitnice morajo usklajeno delo
vati tudi nekateri drugi organi. Hipotalamus 
tvori tirotropin sproščujoči hormon (TRH), 
ki hipofizo spodbudi k tvorbi tirotropnega 
hormona (TSH), ta pa spodbuja ščitnico k 
tvorbi ščitničnih hormonov. Ko je v krvi 
prisotna zadostna količina ščitničnih hor
monov, se tvorba TSH v hipofizi zmanjša 
in obratno. Za pravilno delovanje mora biti 
na razpolago zadostna količina joda, ki ga 
dobimo iz hrane. Bolezen se pojavlja veliko 
pogosteje pri ženskah med 20. in 50. letom. 
Vzroki za nastanek hipertiroidizma so vnet
je ščitnice, vozliči v ščitničnem tkivu (ade- 
nomi) in avtoimunske motnje pri katerih se 
tvorijo protitelesa, ki spodbujajo ščitnico k 
pospešeni tvorbi hormonov. Klinična slika 
odraža pospešena presnovna dogajanja v

telesu. Bolniki občutijo, da jim srce hitre
je ali neredno bije, lahko tudi oboje hkrati. 
Pojavi se bolečina za prsnico, ki je podobna 
angini pectoris. Krvni tlak naraste in pojavi 
se obilno potenje celo v hladnem prostoru. 
Mnogi so živčni, utrujeni, slabotni, imajo te
žave zaradi nespečnosti,a so kljub temu bolj 
dejavni kot sicer. Apetit je povečan, pojavijo 
se lahko driske, telesna teža upada. Lahko se 
pojavi tremor rok. Pri starejših se včasih ne 
pojavijo klasični simptomi, temveč le težave 
s srcem, lahko so slabotni, depresivni in za
spani. Pri telesnem pregledu ugotovimo, da 
so oči bolnika s hipertiroidizmom pordele 
in z nabreklimi vekami, povečana je občut
ljivost za svetlobo, pri določenih oblikah so 
oči lahko izbuljene.V določenih pogojih ko 
ščitnica prične nenadoma pretirano delo
vati (okužba, nosečnost in operacije) se 
lahko pojavijo smrtno nevarni zapleti v ob
liki hipertirotične krize, zato je pomembna 
prepoznava bolezni in njeno zdravljenje. 
Diagnozo bo zdravnik postavil na osnovi 
laboratorija, kjer se določa koncentracija 
TSH ter ščitničnih hormonov.V sklop pre
iskav sodi tudi pregled z ultrazvokom ter 
scintigrafija z radioaktivnim jodom ali teh- 
necijem, ki prikaže nepravilnosti sestave

ščitničnega tkiva. Če naštete preiskave še 
vedno ne odkrijejo vzroka bolezni, potem 
se lahko opravi še stimulacijski test sTRH.V 
kolikor se diagnoza potrdi, bolnika napoti
mo k specialistu tireologu. Hipertiroidizem 
zdravimo z zdravili, kirurško ali z dajanjem 
joda.Vsak način ima svoje prednosti in sla
bosti. Od zdravil se predpisujejo tirostatiki, 
ki zavirajo sintezo naravnih ščitničnih hor
monov, tako da preprečijo vgrajevanje joda. 
Učinek z njimi dosežemo v šestih tednih 
do treh mesecih. Pri zdravljenju z jodom 
ločimo zdravljenje z neradioaktivnim in ra
dioaktivnim jodom. Jod je učinkovit, ker v 
prekomernih količinah zavre čezmerno na
stajanje ščitničnih hormonov. Zdravljenje z 
radioaktivnim jodom pa temelji na principu, 
da ščitnično tkivo prevzame večino radio
aktivnosti, preostanek telesa pa minimalno. 
Tako lahko odstranimo adenome, za katere 
ni potrebno, da se nahajajo le v žlezi. Po
gosto s tem načinom prekomerno uničimo 
tkivo in tako nastane hipotiroidizem, ki ga 
je nato potrebno doživljenjsko zdraviti z 
umetnimi hormoni. Kirurška odstranitev 
ščitnice je primerna za mlajše ljudi z zelo 
povečano ščitnico in za tiste ki ne morejo 
jemati zdravil.

Venska tromboza
Venska tromboza je nastanek strdka v veni, ki povzroči popolno ali delno zaporo žile. Najpogosteje se raz
vije v venah spodnjih udov, zelo redko drugje. Letno prizadene 1-1 osebi na 1000 prebivalcev, kar pomeni 
da jo v Sloveniji utrpi približno 3000 oseb na leto. Razdelimo jo na povrhnjo (površinski tromboflebitis) 

in globoko vensko trombozo (GVT). Najpomembnejši zaplet nezdravljene 6VT je pljučna embolija.

Za nastanek strdka so pomembni trije dejavniki, ki 
jih je že v 19. stoletju opisal Virchow. To so upočas
njen pretok krvi, poškodba žilne stene in povečana 
nagnjenost k strjevanju krvi. Dejavniki tveganja za 
razvoj GVT so lahko pridobljeni ali prirojeni. Med 
najpomembnejše pridobljene uvrščamo operacije, 
predvsem ortopedske, hude poškodbe z dolgotrajno 
imobilizacijo, več kot štiriurna potovanja z letalom ali 
avtomobilom, rakava obolenja in nekatera internistič- 
na obolenja. Tveganje za nastanek venske tromboze je 
zvečano tudi v nosečnosti in v poporodnem obdobju, 
pri uporabnicah oralne kontracepcije in pri nadomest
nem hormonskem zdravljenju v menopavzi. Prirojeni 
dejavniki tveganja so različne prirojene motnje koa- 
gulacijskega sistema (trombofilija), kot je pomanjkanje 
antitrombina III. Pri nastanku tromboze neredko so
deluje skupno več pridobljenih in/ali prirojenih de
javnikov tveganja, katerih vpliv se pogosto pomnoži. 
Klinična slika povrhnjega tromboflebitisa se kaže kot

lokalno omejeno vnetje z rdečino, bolečino, tipna je 
zatrdlina v obliki vrvi pod kožo, ki se širi po poteku 
povrhnje vene. Klinična slika globoke venske tromboze 
v spodnjih okončinah pa se kaže z oteklino noge pod 
mestom zapore žile, občutkom napetosti in bolečine, 
ki je izrazitejša ob hoji. Gnetenje mišičja na nogi je 
boleče. V večini primerov prizadeta okončina pomodri, 
lahko pa tudi pobledi oziroma je v redkih primerih 
brez sprememb. Diagnozo postavimo s preverjanjem 
predtestne verjetnosti, kliničnim pregledom, laborato
rijskimi in slikovnimi preiskavami. Med slednjimi je v 
zadnjih letih preiskava izbora ultrazvočni pregled ven 
spodnjih okončin. Najnevarnejši zaplet GVT je pljučna 
embolija, ki nastane ko se del strdka odtrga in po 
krvotoku pride v pljučno arterijo ter jo zamaši, kar 
lahko vodi celo v smrt. Zdravljenje venske tromboze 
se prične s pripravki heparina v obliki podkožnih in
jekcij in v primeru površinskega tromboflebitisa traja 
6 tednov. Pri enostavni GVT se najpogosteje uvede pe-

roralna terapija s kumarim za 6 mesecev, pri pljučni 
emboliji pa se terapija v določenih primerih podaljša 
na eno leto.Ves čas zdravljenja se priporoča povijanje 
oziroma nošnja elastičnih nogavic narejenih po meri. 
Potrebno se je izogibati vročini in ekstremnim tele
snim naporom. Zdravila povzročajo slabše strjevanje 
krvi, kar pomeni, da se ob nepravilnem jemanju lahko 
pojavijo tudi nevarne krvavitve, na katere mora biti 
bolnik pozoren in nanje opozoriti zdravnika. V lokal
nih protitrombotičnih dispanzerjih se opravljajo redne 
laboratorijske kontrole, ki preverjajo zadostnost tera
pije. Obstajajo različni ukrepi, ki pomagajo preprečiti 
nastanek GVT. V primeru podaljšanega sedenja se pri
poroča razgibavanje nog in nošnja elastičnih nogavic. 
Priporoča se redna telesna aktivnost, pri bolnikih po 
operaciji, ki imajo izražene dejavnike tveganja pa je 
potrebno jemanje preventivnih odmerkov heparina.

Marko Miklič, dr.med. in Maja Knez, dr.med.
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Naša bodočnost
Ljubezen nima let. Ona se 
vedno poraja.

Pascal

04.09.2007
Darja Podlesnik, Ulica talcev I c, Zagorje - hči Pia Vodenik
05.09.2007
Polona Bravec, Podkum 63, Podkum - hči Lucija
Barbara Podlogar, Senožeti I, Zagorje - hči In ja Grobolj-
šek
07.09.2007
Erika Gajšek, Rudarska c. 14 b, Kisovec Zagorje - sin Miha 
Bizjak
08.09.2007
Adrijana Plevel, Kolenov Graben 2, Radeče - hči Iva Brečko 
Marjeta Mali, Bela 7, Motnik, Kamnik - hči Klavdija 
Gordana Golež, Brezno 13, Laško - hči Nika Lipovšek 
Jerica Tovornik, Zidani most 10, Zidani Most - hči Maša To
vornik
Petra Strgaršek, Dobovec 55, Dobovec - hči Tia
09.09.2007
Spela Škrbec, Opekarna 7,Trbovlje - hči Laura Špilar 
Mateja Šink, Mlinše 26, Izlake, Zagorje - sin Filip Rebolj 
Edina Lalič, Cesta I .maja 28, Hrastnik - hči Džejla 
Jasna Dvornik, Log 10, Hrastnik - hči Tinkara Mak 
Anita Tom, Planinska vas 15,Trbovlje - hči Jasmina Špajzer 
Elisa Maksimovič, Log 28b, Hrastnik - sin David 
12.09.2009
Sabina Kotar, Mala Goba 7a, Dole pri Litiji — sin Tai Šeško
13.09.2007
Lucija Cvelfer, Gornja vas 10, Stranice - hči Lara Pliberšek 
Nadja Zupan, Gore 45, Dol pri Hrastniku - sin Dominik 
Grešak
14.09.2007
Saša Piki, Šuštarjeva kolonija 30,Trbovlje - hči Luna
17.09.2007
Nataša Kukovič,Trg revolucije 16,Trbovlje - sin Aljaž Dimeč 
Mirela Imširovič.Trg revolucija 2a,Trbovlje - hči Lana
18.09.2007
Marjeta Flisek, Brezno 7, Laško - sin Tai Škorjanc

Popravek

14.08.2007 je v porodnišnici Trbovlje rodila
Nataša Terbovc, Partizanska cesta 62,Dol pri Hrastniku-hčer 
-Špelo Škoda

23.08.2007 je sina Jana Švelca povila Manja Češnovar, Borovni
ško naselje 2, Kisovec in ne Anja, kot se nam je zapisalo.

Uredništvo
ISKRENO ČESTITAMO

MŠA B0WČmf ®

Grafološkri kotiček:
Naš grafolog Alojz (Slavko) Jurgec 
čaka na vaše kupončke in tekste.
Še vedno velja, da napišete tekst 
za analizo na brezčrtni A-4 format 
papirja in pripišite še besede: oni 
noše vodu, sanos sonas, uša, vse 
pa morate pisati s pisanimi črka
mi, kajti grafolog tiskane pisave ne 
bo analiziral. Ne bomo pa vašega 
rokopisa objavili — le šifro!
Za informacije je grafolog doseg
ljiv tudi na GSM 041 947 113.
“Vabim vse, ki jih zanima grafologija, 
da me pokličejo, saj v kratkem začnem z grafološkim tečajem 
Tudi na internetni strani- htpp//gd-laura.stajerska.com lahko 
poiščete zanimivosti o grafologiji.

Slavko Jurgec

Skupaj s spodnjim kuponom pošljite pošto na naslov: 
Uredništvo Zasavca, C. zmage 3, 1410 Zagorje 
in pripišite »ZA GRAFOLOGA«

r — — — — — — — —
ZA GRAFOLOGA

Š i fr a______________________________________

Starost:__________________________________

Spol:_____________________________________

Izobrazba:
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PRITISK

Predstavljajte si otroški balon in v njem zrak ali kakšno dru
go plinasto zmes. Če je pritisk plinaste godlje v balonu pre
nizek, je balon videti mlahav in se leno valja pri tleh, ko se 
pritisk poveča, tudi balon dobiva bolj polno obliko in se po
časi dvigne v zrak. Prava mera količine plinske zmesi balon 
dvigne visoko v zrak, pod nebo. Pretirano doziranje pritiska 
v priljubljenem otroškem rekvizitu za igro povzroči oblikov
no deformacijo, vse dokler ne prekorači vse razumne meje 
in balon preprosto raznese.
Naši košarkarji so v predtekmovanju v skupinah na evrop
skem prvenstvu v košarki v Španiji nanizali pet bolj ali manj 
prepričljivih zmag. Potem pa je prišel poraz proti Grčiji. Nič 
tragičnega bi ne bil tisti poraz, če ne bi naši velikani še dobri 
dve minuti pred koncem vodili za I I točk. Potem pa je, očit
no zaradi zmanjšanega pritiska odgovornosti in prehitrega 
prepričanja v zmago, sledil neverjeten preobrat. Ko so se 
Grki našim vztrajno bližali in prišli le na dva koša razlike, pa 
je pritisk bremena odgovornosti pri naših igralcih nevarno 
porasel. Ko so bili predhodno že prepričani v zmago, je pa
dec pritiska povzročil mlahavo igro zavlačevanja, kot da bi 
fantje igrali nogomet, kjer se z zavlačevanjem včasih da zma
gati tudi z enim samim golom. Ko so se Španci rezultatsko 
povsem približali našim, je v glavah Pipanovih varovancev 
zavladala panika in kaos. Naši očitno niso bili več sposo
bni zbrano razmišljati, izgubili so samozavest in na igrišču 
počeli neumnosti, kot da so sem jim skisali možgani. Podo
bno je bilo tudi v sobotni tekmi proti Nemcem, ki smo jih 
v predtekmovalni skupini premagali za 30 točk. V tekmi za 
peto mesto, pa je ponovno in tik pred koncem tekme sledila 
panika in brezglavo ponavljanje napak, kot dan poprej proti 
Grkom.
Pošteno priznam, da je še posebno v tisti tekmi z Grki, tudi 
meni začel nagajati pritisk. Panike pa si nisem dovolil, saj bi 
se lahko nekontroliranost nad lastnim telesom ob videni 
drami na košarkaškem igrišču, za moje srce končalo tragič
no. Mukoma sem si pravočasno dopovedal, da gre zgolj za 
šport in zabavo. Zavestna akcija je premagal reakcijo pod
zavesti. Iz tiste tekme z Grki sem se v nasprotju z našimi 
košarkarji veliko naučil. Pravzaprav ravno prav, da sem dojel, 
kako kontrolirati višino pritiska, da še vedno ostane v mejah 
normale.V ponovljeni režiji tekme med Slovenijo in Nem
čijo se nisem več prepustil zgolj navijaškim čustvom.Vse do 
konca sem tekmo spremljal neprizadeto in, ko bi mi morali 
naši zaradi ponovljenih napak iz predhodne tekme ponovno 
dvigniti pritisk, sem se zgolj še smejal neumnostim, videnih 
na košarkaškem igrišču. Vseeno pa mi ni bilo.
Vsak dan smo izpostavljeni dejavnikom, ki vplivajo na višino 
našega krvnega tlaka. Kdor ima slabo srce in nima moči ak
tivno kontrolirati podzavestnih reakcij, je sleherni trenutek 
v stanju ogroženosti. Najboljše zdravilo proti nevarnemu 
prekomernemu dvigovanju krvnega tlaka je neprizadetost. 
Poleg športnih dogodkov je predvsem priporočljivo nepri
zadeto spremljati vsesplošno politično dogajanje. Predvsem 
za dogajanja na področju politike velja omenjeno. Ko pa jav
no mnenje stopi v akcijo in zavestno sproži reakcije v glavah 
politikov, se dogajajo spremembe.

Mefisto

KAKO PROTI STRESU

Življenje, ki ga živimo je prehitro, počitnice so za nami, mi pa... 
Naglica žal povzroča bolezni. V ZDA bolezen pretirane nagli
ce imenujejo hurry sickness. Nove študije o stresu so pokazale, 
da preveč naglice povzroča želodčne težave, moti ritem srca in 
povzroča trepetanje v očeh. Da bi se zaščitili, se moramo naučiti 
lenobe. Prav ste prebrali, lenobe!
Bodite pametni!
Ja, saj vem, da ste. Pozabite vsaj na kratko na delo in si do
volite trenutek sami s seboj. Zdravo si je privoščiti malo 
brezdelja tu in tam, ker si samo tako spet napolnite baterije 
z energijo, ki jo potrebujete za vse dolžnosti, ki vas čakajo.
Bodite modri...
Ja, ste razumeli? Glejte v nekaj modrega. Če deset minut 
zrete v modro, boste takoj bolj sproščeni. Modro je morje, 
nebo, jezero, slika...Barva morja in neba je simbol za mir in 
tišino. Modra sprošča, znižuje krvni pritisk in upočasnjuje 
srčni utrip.
Požvižgam se na stres!
Popevaje si najbolj aktualne hite z lestvice ali pa si žvižgajte 
priljubljeno balado, ker glasba izboljšuje razpoloženje. Če 
niste glasbeno nadarjeni, potem se zleknite na udobnem 
kavču, zaprite oči in uživajte v glasbi s cedeja.
Ali pravilno dihate?
Dihanje je pomembno. Saj dihati znate, kajne? Mogoče pa di
hate plitko kot večina prebivalstva. Ogromno število ljudi ne 
zna več dihati s trebuhom, kot je pravilno. Posledica je, da 
dobijo organi in kri manj kisika, tako da se težje spopadamo 
z naglico. Najboljša vaja za pravilno dihanje je, da položite 
roke na trebuh in čisto počasi vdihnete tako globoko, kot 
zmorete. Vajo ponovite vsak dan po deset minut in znebili 
se boste stresnega razpoloženja.

Končno mir!
Ko so vsi okrog vas mrzlični, je pomembno, da si ustvarite 
svoj prostor. Nekaj kapljic rožnega ali vaniljevega olja, ki ste 
ga segreli v dišavni lučki, oddaja čudovit vonj, ki ima spro
ščujoč učinek in podarja novo moč.V roke vzemite knjigo, 
vstavite priljubljeni CD, spijte skodelico čaja in vsak dan uži
vajte vsaj dvajset minut popolnega miru. Če pa želite kmalu 
nadaljevati, si pred ponovnim zaletom privoščite kozarec 
soka iz marakuje, ki vas bo napolnil z energijo.
Poskusite!

Stanislava
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Semetova hiša, Hot se po domače imenuje, po izroči
lu velja za eno najstarejših stavb v Svibnem.

Stala je menda že v času, ko se je mimo nje, na ravnem 
prostoru dogajalo sejmišče, ki ga je neznano kdaj od
nesel plaz. Okrašena z obilnim cvetjem na svoj način 
še vedno opozarja in spominja na nekdaj cvetoče trž
no dogajanje.

Razen tega je Jože Drvenšek pred šestimi leti ob njej zasadil 
trto z imenom bakuš, ki je pognala osem dolgih poganjkov. Med 
njimi so trije dolgi po dvanajst metrov in ovijajo hišo z dveh 
strani. Letos je bila bera grozdja še zlasti bogata, saj je vsak po
ganjek dal okoli sedemdeset grozdov. Iz ostalega grozdja se je 
nateklo toliko mošta, da je dodobra napolnil pripravljen sod. 
Sicer so svibenski vinogradniki že pričeli z zgodnjo trgatvijo v 
Zagradu in okoli svojih domov.

Besedilo in slike:Jože Potrpin

ŽENIN:
KANDUŠER ALEKSANDER

DATUM ROJSTVA: 12.03.1923 
NASLOV: BREZNO 4 A, LAŠKO 
PRIČA: JUTREŠA ALEKSANDRA

NEVESTA:
KANDUŠER STANISLAVA

DATUM ROJSTVA: 29.04.1928 
NASLOV: BREZNO 4 A, LAŠKO 

PRIČA: JUTREŠA VLADIMIR

KRAJ IN DATUM PRVE POROKE:
HRASTNIK, 16.08.1947

KRAJ IN DATUM DIAMANTNE POROKE:
LAŠKO, 25.08.2007

URADNA OSEBA PRED KATERO JE BILA 
SKLENJENA ZAKONSKA ZVEZA:

ŽUPAN MIRAN JERIČ

RADOX HÖRMANN
garažna in industrijska vrata RADOX

PRIOITF PO SVOJA VRATA
AKCIJA SEKCIJSKIH GARAŽNIH VRAT EP
vrhunskega proizvajalca Hörmann, z motornim pogonom, montažo in DDV 
-> 2375 x 2000 -» 2375 x 2125 
-» 2500 x 2000 -> 2500 x 2125

M vodoravni motiv 838 € S kasetni motiv 919 €
Cena zajema izolirana garažna vrata EPU, motorni pogon, montažo in 8,5% DDV. Posebno ugodno tudi ostale standardne 
dimenzije in barve garažnih vrat EPU z motornim pogonom (vodoravni in kasetni motiv, woodgrain).

Pooblaščeni zastopnik:
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